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 חבר מועצה  -   מר ארז ברט 
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   על סדר היום:

   .2022עדכון תב"רים  .1
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 . 2022 עדכון תב"רים. 1

 

חבר'ה יש לי עכשיו בקשה אישית לכולם. אישית מאוד מאוד. אנחנו הולכים   מר חיים ברוידא: 

 לדון בנושא שהוא נושא שאף אחד פה לא יכול לצעוק או להיות ציני בדברים האלה. 

 

 גם אתה לא?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בעיקר הוא.    דובר:

 

 היות ציני? לא הבנתי.  עד עכשיו היה אפשר ל מר מיכאל רייזמן: 

 

 קשה לו להתאפק.   מר חיים גולדמן: 

 

 מצביעים פה על מיליונים, אפשר להיות ציני?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -רונית אני מאוד מבין מר חיים ברוידא: 

 

 הצעה לסדר כל כך רגישה שאיילת העלתה, אפשר להיות ציני ולרמוס?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

  תלך אפילו על זה, אל תנסה. אל ן: מר חגי בורשטיי

 

   -עדכון תב"רים מר חיים ברוידא: 
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 אל תדאג אנחנו לא נהיה ציניים.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 . 2022 מר חיים ברוידא: 

 

 ציניות.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

פה   מר חיים ברוידא:  נמצאים  או    3חבר'ה  את   3משפחות  כולל  שכולות,  משפחות  של  נציגים 

גלעד  רונ והקמת  תכנון  עיצוב  שיהיה  תב"ר  להעביר  רוצים  אנחנו  ברעננה.  לבנים  יד  יו"ר  שהיא  ית 

 אנדרטה להנצחת חללי מערכות ישראל ופעולות האיבה, פה ביד לבנים.  

הדבר הזה התבקש על ידי ההורים השקולים שאומרים ובצדק, שבכל מקום במדינת ישראל יש גלעד 

וכמובן שאנחנו    שבו חקוקים שמות כל חללי העיר וברעננה אין דבר כזה.  שלהם או היישוב שלהם, 

העירייה   מגזבר  מבקש  ואני  הבקשה,  את  מביאים  ואנחנו  שלהם,  לבקשה  נעתרנו  העיר  בהנהלת 

 להתייחס, יוסי בבקשה.  

 

של   מר יוסי מזרחי:  סך  להקצות  מבקשים  אנחנו  של   800,000טוב,  והקמה  תכנון  לעיצוב   ₪

ייבחר למעשה  אנדרטה להנצחת חללי   נצא לקול קורא שבו  ופעולות האיבה. אנחנו  מערכות ישראל 

שלה הביצוע  את  וגם  האנדרטה  של  העיצוב  את  העמדה,  את  יציג  גם  שלמעשה  גורם  ועדה אותו   .

 ₪.  800,000שתוקם תחליט על הזוכה, ויוקם הכול במסגרת אותו סכום שהגדרנו של 

 

 רות משהו בנושא הזה מול משרד הביטחון?  שאלה קטנה רק, אין אפש  מר חגי בורשטיין: 

 

   -גם משרד הביטחון מעורב בזה, גם משרד הביטחון מר חיים ברוידא: 
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 מעורב מה כספית?   מר חגי בורשטיין: 

 

 ₪.   140,000כספית  מר חיים ברוידא: 

 

 שנייה, יש איזו החלטה, לא, רק כדי לדעת.   מר חגי בורשטיין: 

 

ה מר יוסי מזרחי:  ביד, אם    00800,0-כרגע  לי שום הרשאה  כי אין  ₪ זה לא משרד הביטחון, 

 תהיה הרשאה אנחנו נעדכן את הסכום.  

 

 ₪?  800,000-ואז זה יקטן כאילו ה  מר ארז ברט: 

 

 בעזרת השם, אם תהיה השתתפות אז כן.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

ם בבית הנוער, עכשיו יש לי עוד שאלה, איך הגלעד הזה בא ביחס למה שקיי  מר ארז ברט: 

 שכבר יש שמות של נופלים. 

 

הכיפור   מר חיים ברוידא:  יום  למלחמת  עד  ישראל  מערכות  חללי  שמות  את  יש  הנוער  בבית 

 בלבד. 

 

להיות    מר ארז ברט:  הולך  זה  אומרת  זאת  ביחד,  ביטוי  לידי  בא  זה  איך  שואל,  אני  לכן 

 במקום, ליד, בנוסף. יש כבר משהו. 

 

נו לא נפגע בגלעד קיים. אבל בגלעד הזה אין מקום, לצערי הרב, אנחנו פה אנח מר חיים ברוידא: 

עד מלחמת יום הכיפורים, אין מקום נוסף. ומכיוון שזו באה בקשה שכל עם ישראל מה שנקרא עומד 
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להרגיש  באמת  להם  ולאפשר  אותו,  לעשות  נכון  דבר  שזה  חושב  אני  השכולות,  המשפחות  מאחורי 

 שכולם שותפים איתם.  

 

   -... שישאל האם יש, בגלעד החדש יעשו את כל ה  : ב' דרורה כהןג

 

 כל השמות...  מר חיים ברוידא: 

 

 זה שאלתם?   : גב' דרורה כהן

 

 ללא יוצא מן הכלל, כולל את פעולות האיבה.   מר חיים ברוידא: 

 

 איפה זה הולך להיות?   מר מיכאל רייזמן: 

 

 א על הרחבה עצמה, אלא בצד פה של הדשא.  זה יהיה פה בצד על הדשא, ל מר חיים ברוידא: 

 

 במתחם יד לבנים.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 זה מתחם יד לבנים כן.   מר חיים ברוידא: 

 

 יישר כוח.   מר אילן כהן:

 

 מי בעד?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אוקיי, מי בעד? פה אחד, תודה חבר'ה.   מר חיים ברוידא: 
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 תודה רבה לכם.    מהקהל:

 

 שלא תדעו עוד צער.     דוברת:

 

 תודה רבה לכולם.    מהקהל:

 

והקמת אנדרטה להנצחת חללי מערכות  מועצת העיר   החליטה פה אחד לאשר תב"ר עיצוב, תכנון 

 ישראל ופעולות איבה.  

 

גם   מר חיים ברוידא:  אבקש  ואני  בורלא.  פארק  של  תב"ר  נוסף.  לתב"ר  עוברים  אנחנו  אוקיי 

 יחס, יוסי בבקשה.  במקרה הזה מגזבר העירייה להתי

 

 אנחנו כרגע בדיון תקציבי או תכנוני? תב"רים. אנחנו בדיון תב"רים.    מר ארז ברט: 

 

 זה באישור תב"רים כן.   מר יוסי מזרחי: 

 

 זה תב"ר, לא תכנית, לא הנדסי.   מר ארז ברט: 

 

של   מר יוסי מזרחי:  סך  על  תב"ר  פה  מגישים  אנחנו  טוב,  פארק    9לא.  להקמת   ,₪ מיליון 

דונם. אתם רואים פה את הסקיצה   12מ"ר    12,000-בורלא. מדובר בשצ"פ אקסטנסיבי על שטח של כ

בכ נעמדת  השצ"פ  עלות  שאמרנו  כמו  אז  המתוארת.  התוכנית  השטח    9-של  בתוך  אנחנו   .₪ מיליון 

דונם להקמת מבנה ציבור בעתיד. וכמובן על החלק הזה יש גם חנייה    3הזה גם ייועד סדר גודל של  

 דרת השצ"פ עצמו.  והס
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 כמה השטח של כל המגרש?  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 זה תכנון ראשוני. כלומר עם אישור התב"ר נצא לתכנון מפורט.  מר יוסי מזרחי: 

 

 ? 15כמה  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 דונם.   12.5כל הפרויקט  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 נוני כרגע בשטח? יש... בין התוכנית הזאתי לבין המצב התכ  מר ארז ברט: 

 

 ... תכנוני?  מר חיים גולדמן: 

 

 יש.   מר ארז ברט: 

 

 אין מצב תכנוני.   מר חיים גולדמן: 

 

  -דונם  15כי אם אתה אומר  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 אתם מדברים יחד, לא שומעים אתכם.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

ק  מר ארז ברט:  יש  אני שואל האם  רוצה להסביר את השאלה.  בין הצעת התקציב אני  שר 

מתחם   עכשיו  פה  לתכנן  גם  אפשר  כי  השטח?  של  התכנוני  הסטטוס  לבין  זה,  את  לפתח  והרצון 

 -חלליות
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 לא, אי אפשר.    דוברת:

 

אי אפשר כי אסור לעשות מתחם חלליות. גם אפשר לעשות פה עכשיו תב"ר    מר ארז ברט: 

 מטר.   20של לא יודע מה, של מבנים בגובה של 

 

 אי אפשר.   ן כהן:מר איל

 

מה    מר ארז ברט:  שלפי  למשהו,  תקציבית  בקשה  איזה  פה  יש  שואל,  אני  אבל  אפשר,  אי 

  -שאני מבין לא תואם את הסטטוס התכנוני, אני מבקש הסבר זה הכול. צריך אולי

 

   -למה אתה לא שואל ארז מר אריאל הילדסהיימר:

 

 למה לא תואם?  מר חיים ברוידא: 

 

 סטטוס התכנוני מדבר על שטח חום, לא על שטח... ה  מר ארז ברט: 

 

ארז, השטח הוא אכן שב"צ, שטח חום. אבל אין מניעה משפטית לעשות את  עו"ד תהילה סובל: 

גם במסגרת סעיף   גינות משחקים    188התכנון המבוקש  של  כולל שימוש  זה  והבנייה,  לחוק התכנון 

 -רופארקים וכו'. וגם לפי התוכניות שחלות במקום אפש

 

 המצב התכנוני לא משתנה.   מר אלי אלוש:

 

 לא משתנה.  : אנה פוזמנטירגב' 
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 הייעוד לא משתנה, הייעוד ימשיך להיות שב"צ.   עו"ד תהילה סובל: 

 

הסתכלתי   : אנה פוזמנטירגב'  הקיימת,  התוכנית  לפי  שלי.  השאלה  לכן  שואלת,  אני  לכן  אבל 

שהרחבת... והשטחים לבנייני ציבור בכל מרחב...    באתרים והורדתי את הכול. יש סעיף שכתוב עליו

בנוסף, זאת אומרת שזה לא מבטל את ההחלטה הקודמת שרוב השטח צריך להיות חום, אלא בנוסף  

הוא מאפשר לבנות עליו גינות בכל מה שיהיה לפי הצורך של הבניין. אבל תראי, כרגע לפי מה שאני  

  -רואה

 

 ה. כרגע הוא משמש למזבל  מר אילן כהן:

 

שליש   : אנה פוזמנטירגב'  לא  אפילו  הוא  הזה  השטח  לה,  קורא  שאתה  כמו  המזבלה  השטח 

מהתוכנית. כשהשטח החום הבנוי צריך להיות יותר גדול מהשטח הירוק, כי זה מה שכתוב בתוכנית.  

   -פה אפילו הוא לא שליש, הוא לא מגיע לשליש

 

 ? מכוח מה את אומרת את זה אנה מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לפי מה שכתוב בתב"ע.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 אומרת לך שאין שום בעיה לעשות תוספת ייעוד.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

היה כתוב גם כן שלפי מה שאת מתכננת, לפי הבנייה שאת מתכננת, מתכננים  : אנה פוזמנטירגב' 

נג בונה,  כי אם את  גינות.  נחליט ששמה אחר כך את מה שהולך מסביבו לבניין, איזה  יד אם אנחנו 

מגיל   נכון. שילדים  כבר  ילדים, החליטו  להיות אשכול  גיל    0צריך  פיקוח של משרד    3עד  יהיו תחת 
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 החינוך, ועוד מעט יבקשו גם כן מבנים לגילאים האלה. 

 

 זה חוזר למשרד העבודה.   מר חיים גולדמן: 

 

ע  אין : אנה פוזמנטירגב'  צריכים  שאנחנו  ונגיד  לרעננה,  עוד  לנו  גני  אשכולו  4-3כשיו  להקים  ת 

לגילאי   כי 3עד    0ילדים  למה?  לי.  מתאים  לא  הזה  התכנון  צריכה,  אני  כזה,  דבר  בונה  כשאני  אז   .

  300-החנייה קודם כל נמצאת בצד אחד של המגרש, אין לי מושג מה השטח שתופס בסך הכל שמה ה

ו דבר ממה שנגיד בניין לתרבות או  מ"ר אם זה בא באותו יחס. וגינה מה שצריך מסביב, זה לא אות

 לגיל הזהב, או למשהו אחר. 

 

 אנה זה לא הדיון, יש פה הצעה לפארק ירוק אקסטינסיבי מרשים מכובד.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 צריך לתת את כל התמונה הכוללת, ולא חלק.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 משהו, דקה, דקה, דקה. אני רוצה, רגע חבר'ה, אני רוצה להגיד  מר חיים ברוידא: 

 

 תן להתייחס, בוא נקיים דיון.   מר ארז ברט: 

 

 דקה חבר'ה אני רוצה לומר משהו.  מר חיים ברוידא: 

 

 הצעה חשובה, בואו נעשה דיון.   מר ארז ברט: 

 

  -רגע, רגע, רגע מר חיים ברוידא: 
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ה לא מאפשר דיון,  היא הפסיקה לדבר באמצע, אתה סותם לה את הפה. את גב' רונית ויינטראוב: 

  -מיליון ₪ 9אתה רוצה להצביע על 

 

  -אני יו"ר מר חיים ברוידא: 

 

  -כל פעם מצביעים פה על מיליונים גב' רונית ויינטראוב: 

 

 על מה את מדברת? רונית, על מה את מדברת?   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ואתה סותם את הפה...   גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

 פארק ירוק אקסטנסיבי, מרשים, מכובד, מדהים.   יאל הילדסהיימר:מר אר 

 

  -אפשר דבר נוסף? אפשר דבר נוסף? כשאני באה לתכנן : אנה פוזמנטירגב' 

 

 תנו לאנה לסיים.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

כשאני באה לתכנן ואני רוצה לדעת מה יהיה שמה בעתיד, ונגיד ואני אחליט   : אנה פוזמנטירגב' 

 מועדון לגיל הזהב או אשכול גנים לגיל הרך.   שיהיה

 

 אז מה תשתלי גלדיולות ולא שושנים?  מר חיים גולדמן: 

 

או לא יודעת מה, תהיו בשקט, אז אני צריכה להתחשב איפה נמצא קודם כל  : אנה פוזמנטירגב' 
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רי. כי החנייה. אני לא יכולה למקם את החנייה בחלק הזה, ורחוק בכמה מטרים למעלה מבנה ציבו

   -הוא רחוק, בצד השני יש כביש ראשי, ההורים לא יכולים להחנות שמה

 

 איך החלטת?...    : גב' דרורה כהן

 

 את מוכנה להיות בשקט?   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 לא.   : גב' דרורה כהן

 

 אז את מוכנה להיות בשקט?  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 לא.   : גב' דרורה כהן

 

זהו : אנה פוזמנטירגב'  שאני  אז  מה  אגיד  ואני  ממך,  גבוה  יותר  צועק  אני  לצעוק.  תמשיכי  אז   ,

 רוצה להגיד, את לא תשתיקי אותי,...

 )מדברים יחד( 

 

אני לא עוברת על החוק, את... על החוק. אבל כמו שעיריית רעננה שייכים לכל   : אנה פוזמנטירגב' 

שי התושבים  של  הרצון  את  מבינה  אני  אחת,  לשכונה  לא  העיר,  מול  תושבי  ירוק  שטח  להם  היה 

העיניים. אני מבינה אותם, אני מבינה שגם מישהו הציעה להם שטח ירוק מול העיניים, והם רוצים  

את זה וזכותם לדרוש את זה. אבל זכותנו כחברי מועצה לדעת מה עומד בפני..., מה חוקי ומה לא.  

   -אני רוצה לשמוע

 

   -אני רוצה לומר, אנה מר חיים ברוידא: 



 לוגו חברת התמלולעיריית רעננה                                                                                        
 16.11.2022ישיבת מועצה שלא מן המניין 

 
 

 15 
 

 

האם יש... כי פעם קודמת רציתי יענה לי ולא ענה לי. אולי עכשיו אני אזכה   : נה פוזמנטיראגב' 

-תושבים. אנחנו נגיע ל  120,000-האם הצרכים של העיר,... אנחנו נסתכל בעוד כמה שנים נגיע ללזה.  

 תושבים. התוכנית הקודמת של התב"ע התייחסה לגידול אוכלוסייה... 120,000

 )מדברים יחד(  

 

   -האם הדבר הזה עומד : אנה פוזמנטירב' ג

 

אנה אני רוצה לומר לך משה, אנה, ואל תתרגזי כי אם היית מקבלת ממני את  מר חיים ברוידא: 

 -תפקיד סגן ראש העיר בשכר היית מצביעה

 )מדברים יחד(  

 

 בדיוק מה שאמרתי, בדיוק מה שאמרתי.   מר חיים ברוידא: 

 

הוא  : אנה פוזמנטירגב'  רגע,  לא    רגע,  שאני  לו  אמרתי  ואני  אנשים,  שלחת  אתה  אחריי...  רדף 

  -מוכנה

 

 אנה, אם היית מקבלת סגן בשכר היית יושבת ומצביעה פה בהנאה עם היד.   מר חיים ברוידא: 

 

לא  : אנה פוזמנטירגב'  ואני  מעוניינת  לא  שאני  לו  ואמרתי  פעם,  עוד  אלוש  אלי  את  שלחת   ...

 רוצה. 

 

 מור. בסדר ג מר חיים ברוידא: 
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קפה  : אנה פוזמנטירגב'  לכוס  איתך  יושב  היה  לא  אחד  אף  אותך...  שאלתי  כשאני  מזה   חוץ 

 אפילו... 

 )מדברים יחד(  

 

 אתה אפס, אתה ממש פשוט...  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 בבקשה, בבקשה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

הל : אנה פוזמנטירגב'  וחצי  לבד? שנתיים  פה  יושב  הוא  למה  לבתי  הוא אפס.  ברחוב,  כתי איתו 

 קפה... 

 

 בבקשה, בבקשה, בבקשה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד( 

 

רוצה   מר חיים ברוידא:  העיר  מהנדס  מלמן  חיים  לך.  יוצא  איך  לך,  יוצא  איך  לך,  יוצא  איך 

 לדבר, בבקשה.  

 

של   מר חיים מלמן: לנושא  ושתיים  החנייה,  של  לנושא  שלך  לשאלה  המיקרו  ברמת  אחד 

תושבים. אני אתחיל מרמת המיקרו, ואני    120,000הפרוגרמה לצורכי הציבור והגידול העירוני לכדי  

דונם שהוקצו פה למבני ציבור עתידי. ראשית אין עוד החלטה לגבי סוג מבנה הציבור.    3-אתייחס ל

 כל סוג מבנה ציבור דורש להביא איתו חניות בשטח המגרש על פי החוק.  

ות כבר שמה. במידה ויוחלט סתם לדוגמא לשאלתך, להכין שמה איזה שהוא גן  והחניות האלה נמצא

 dropילדים. לגן ילדים מקומות החנייה לגננות בהחלט יכולים להיות בחנייה הקיימת, וצריך לעשות  
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off   .על המדרכה ברחוב מגדל, על מנת שיוכלו להוריד שמה את הילדים, זה מה שעושים בדרך כלל 

 

  -זאת אומרת שצריך לגרור : טיראנה פוזמנגב' 

 

 רגע, רגע, תני לו לענות.    : גב' דרורה כהן

 

   -אז הוא עונה לי : אנה פוזמנטירגב' 

 

 תני לו, חכי הוא לא סיים. הוא לא סיים.    : גב' דרורה כהן

 

  -תשבי בשקט : אנה פוזמנטירגב' 

 

את    : גב' דרורה כהן ממני.  יותר  זכות  לך  אין  סליחה,  בשקט?  חברת  חברמה  ואני  מועצה  ת 

 מועצה, לא להתבלבל.  

 

 די עם הצעקות.   מר חגי בורשטיין: 

 

דונם זו חטיבת קרקע משמעותית עבור מבנה ציבור, שגם    3ושוב אני אומר,   מר חיים מלמן:

חלקים ממנה יכולים להיגזר לטובת חנייה, ככול שיידרשו. עכשיו לשאלתך לנושא המענה לפרוגרמה 

תושבים, הוא לא מגיע בתוך שכונה ספציפית הזאתי.    120,000-ל העירוני שלנוללצרכי ציבור. הגידו

שהמענה   דיור,  יחידות  אלפי  של  דיור,  יחידות  ובהיקף  בשטחים  רעננה  במערב  לדוגמא  מגיע  הוא 

גם   הזה  השטח  הזאתי  הספציפית  ובשכונה  שמה.  שיפותחו  בשטחים  ניתן  שלהם  הפרוגרמתי 

י, הוא לא יועד ספציפית לבית ספר או לגני ילדים או משהו כזה. בפרוגרמה שערכו את התב"ע הזאת
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 הוא... 

 

להם   : גב' דרורה כהן ניתן  ציבור  שאלת  תעשה  שלו  הצרכים  מה  הציבור,  של  לי...  תאמר 

  -לבחור

 

 עשינו שאלת ציבור, וזה מה שהציבור ביקש.   מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד( 

 

 ציבור רוצה, אם זה מה שהעירייה מחליטה... אם זה לא מה שה : אנה פוזמנטירגב' 

 

 המשפטית... האם זה לא חוקי?  אנה, היא טענה שזה לא חוקי, היועצת   מר אילן כהן:

 

 אני רוצה לדבר.   גב' דבי סלוצקי: 

 

   -לא, אבל אני שאלתי את היועצת המשפטית  מר אילן כהן:

 

 על הנושא החוקי אנחנו רוצים לדבר.  מר חגי בורשטיין: 

 

 ... אמרת לי שלא חוקי. אבל הוא אמר שזה לא חוקי, היא רוצה להגיד לך.    מר אילן כהן:

 

  -אני רוצה לדבר על הנושא הזה גב' דבי סלוצקי: 

 

 אין שום בעיה, אין בעיה, דברי. אילן?  מר חיים ברוידא: 
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 כן.   מר אילן כהן:

 

 דיבור.  דבי רוצה לדבר, ואני נותן לה את זכות ה מר חיים ברוידא: 

 

רע/ גב' דבי סלוצקי:  כוללנית  מתאר  תכנית  חלה  בורלא  מתחם  המסומן  3000על  השטח   .

של  שטח  כל  המאושרת  המתאר  בתוכנית  ציבור.  למטרות  לבניין  מיועד  חום  צבע  שב"צ  בתוכנית 

ייעוד ללא   בורלא צבוע חום, ורק רצועה צרה מקיפה אותו בירוק. ההצבעה במועצת העיר על שינוי 

ת או  תהליך  כגינה  בשטח  להשתמש  ניתן  ולא  חוקי  בלתי  מהלך  הינו  הקרקע,  ייעוד  שינוי  של  כנוני 

פארק. שטח השב"צ נלקח בחשבון במניין שטחי ציבור לבנייה ציבורית המתוכננים לתוכנית מתאר  

 .  3000הכוללנית רע/

אומנם ועצמאית.  מוסמכת  ובנייה  כוועדת תכנון  הסמכה  רעננה  קיבלה  שבזכותה  היועצת    התוכנית 

, שנתנה תוקף 2010בשנת    565/1מתוכנית רע/  2.2-ו  1.6.1המשפטית של העירייה ציטטה את סעיפים  

רע/ קודמת  בתוכנית  שנקבע  זו,    3000/2003למה  שתוכנית  מראה  הציטוט  על  565אבל  רק  חלה   ,

מתאר  . תכנית ה2010התוכניות הקודמות שאושרו בטרם תכנית זו, דהיינו על התוכניות שמלפני שנת  

והיא כתוכנית    565, כך שהתוכנית  2016אושרה בשנת    3000הכוללנית של רעננה רע/ לא חלה עליה, 

 מתאר כוללנית מעל תכניות מקומיות. 

אחר   שימוש  וכל  ציבורית.  למטרות  בנייה  למטרות  ורק  אך  בשטח  שימוש  לעשות  ניתן  להיום  נכון 

באלה,   וכיוצא  גינה  פתוח  ציבורי  שטח  מטרת  כגון  כאן בשטח  ייעוד.  שינוי  של  תכנוני  הליך  מצריך 

שטח ציבורי פתוח המופיע בתוכניות בצבע ירוק,    –המקום להדגיש שמבחינת מוסדות החינוך שצ"פ  

הם    –ושב"צ   חום,  בצבע  מופיע  ציבורי  בנייה  ייעוד   2שטח  בשינוי  ומדובר  מאחר  שונים.  שימושים 

 רק באישורה של הוועדה המחוזית.  שנקבע בתוכנית המתאר כוללנית, ניתן לקדם הליך כזה

 

 נכון.  : אנה פוזמנטירגב' 
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   -כי כל שינוי, כל תהליך תכנוני שאינו תואם את תכנית המתאר הכוללנית גב' דבי סלוצקי: 

 

 ארון קבורה מה שאת רוצה.   מר אילן כהן:

 

 לדוגמא שינוי ייעוד...   גב' דבי סלוצקי: 

 

 כנית. את רוצה לקבור את התו  מר אילן כהן:

 

 -הוא בסמכות הוועדה המחוזית. שינוי ייעוד הקרקע גב' דבי סלוצקי: 

 )מדברים יחד(  

 

אילן, מה אכפת לך החוק, עזוב את החוק, מה אכפת לך. עזוב את החוק, עזוב   מר מיכאל רייזמן: 

 את החוק. 

 

 עזוב לא צריך חוק, עוד מעט לא נצטרך...   מר חגי בורשטיין: 

 

 תענה לך היועצת המשפטית. היא   מר אילן כהן:

 

 לא משנה חוק במדינה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

  -תן לה להקשיב, תן לה להקשיב מר חגי בורשטיין: 

 

 היא תענה לכם, היא תענה, אתה רוצה ארון קבורה.    מר אילן כהן:
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 תן לה להקשיב למה שמעלים פה.  מר חגי בורשטיין: 

 

 ... מזבלה.   מר אילן כהן:

 

 זה מזבלה בגלל שאתה...   רייזמן: מר מיכאל 

 

 למה מזבלה? שחזות העיר תנקה את השטח.   גב' איילת  ארז סגן: 

 )מדברים יחד(  

 

 חיים,... תיתן לי לסיים.   גב' דבי סלוצקי: 

 

תקשיבי רגע, אני אגיד לך מה הבעיה שלי, אני אגיד לך מה הבעיה שלך. אילן,   מר חיים ברוידא: 

 אילן, 

 

 אבל היא מסיימת.   מר חגי בורשטיין: 

 

מול   מר חיים ברוידא:  לך  אעזור  שאני  רוצה  שאת  שלי  הבעיה  להסדר,  להגיע  רוצה  אני  אילן 

   -אילן, אבל כשאני מנסה לעזור לאילן מולכם

 

 לא נתנו לי לדבר.    מר אילן כהן:

 

 בבקשה.  מר חיים ברוידא: 

 

 משפטים והיא מסיימת.   2 מר חגי בורשטיין: 
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 )מדברים יחד(  

 

 שיהיה קצת ירוק לא הכול מבנה דירות...    : ' דרורה כהןגב

 

כי  גב' דבי סלוצקי:  נציין  בנוסף  בעיר.  תושבים  למספר  לבנייה...  מ"ר  מספר  בין  היחס  על   ...

זה   בשטח  ובנייה...  לתכנון  הארצית  המועצה  של  המשנה  ועדת  וכן  המחוזית  הוועדה  אישרה  בעבר 

. אבל התוכנית לא קודמה, 2016ור, מה שנקרא תכנית רע/יחידות די  144-למטרות דיור בר השגה ל

בגלל חילוקי דעות על היקף השטחים, גודל הדירות וצפיפות ועוד. יש לציין שטרם התקבלה החלטה  

 לביטולה, זאת אומרת יש תכנית... 

 )מדברים יחד(  

 

ע  אבל למה הסיפור הזה, את משקרת אותם. אם היה שם דירות בעל הקרק   מר אילן כהן:

 היה לוקח את הקרקע.  

 

 שייקח.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 אתם רוצים שהוא ייקח... לתת לתושבים.   מר אילן כהן:

 

 שייקח, אם זה מה שאתה חושב.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 אם הוא לא... הוא מוכן שייקחו את הקרקע אבל שלא...  מר חיים ברוידא: 

 

 משקרים אתכם.    מר אילן כהן:
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לתוכנית   י: גב' דבי סלוצק בניגוד  בקרקע  שימוש  התרת  או  ייעוד  שינוי  לסיים.  לי  תנו  רגע, 

עלול לגרום לכך שתישלל   ועדה מחוזית, עלול לגרום, תקשיבו טוב התושבים,  ולא באישור  כוללנית 

   -סמכות הוועדה המקומית כוועדה מוסמכת ועצמאית. הישג שעבדנו עבורו

 

 אל תדאגי, אל תדאגי.   מר חיים ברוידא: 

 

 לפעול על פי תכנית מתאר מסודרת.  ושמאפשר  גב' דבי סלוצקי: 

 

 אל תדאגי.  מר חיים ברוידא: 

 

סיעת   גב' דבי סלוצקי:  לכן  החוק.  הוראות  מופרת  אם  הוועדה  מאת  להישלל  עשוי  זה  הישג 

מר"צ רעננה תומכת בהצעה לשנות ייעוד הקרקע לגינת הילדים, לפי רצון התושבים, ובלבד שתיעשה  

 חוקי באמצעות הליך תכנוני ובאישור ועדה מחוזית.  באופן

 

  -שנה אנחנו 20בקיצור בעוד  מר חיים ברוידא: 

 

מה   מר חיים גולדמן:  לשמוע  רוצה  אני  הוועדה.  של  המשפטית  היועצת  את  פה  לנו  יש  חיים, 

 אומרת היועצת המשפטית של הוועדה. 

 )מדברים יחד( 

 

היועצת   מר חיים גולדמן:  היא  חכם  לה אבישג  לתת  מבקש  ואני  הוועדה,  של  המשפטית 

 להתייחס לעניין הזה.  

 

הבאנו   מר חיים ברוידא:  אז  המשפטית,  היועצת  של  הייעוץ  את  תמיד  מבקשים  שאתם  מכיוון 
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 לפה את היועצת המשפטית של הוועדה.  

 

 של ההנדסה.   : גב' דרורה כהן

 

אבישג מר חיים ברוידא:  בבקשה  הדברים,  את  לכם  שתגיד  זו  אבישג  שהיא  זו  מכיר  שלא  מי   ,

 תעמדי. 

 

 תעמדי על הכיסא.   מר חיים גולדמן: 

 

תעמדי אבישג, לא על הכיסא אבל תגידי את הדברים האלה, שישמעו כולם,  מר חיים ברוידא: 

   -ואם תקבלו את האישור

 

 תהילה אמרה גם שהיא רוצה להתייחס.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 עו ואם נגד לא יצביעו.  ... הקואליציה יצבי  מר ארז ברט: 

 

 אוי אוי ארז נו באמת.    גב' מיכל ברם:

 

 אתם מצביעים רק כשאתם רוצים.   מר ארז ברט: 

 

 -המגרש שאנחנו מדברים עליו עו"ד אבישג חכם: 

 

 תעמדי לא שומעים אותך.    : גב' דרורה כהן
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רע/ עו"ד אבישג חכם:  לפי  בסדר?    3000גם  להגיד,  לי  חשוב  זה  שב"צ,  המגרש זאת  זה  אומרת 

  -הזה

 

 בנייה ציבורית.   גב' דבי סלוצקי: 

 

 בנייה ציבורית.   עו"ד אבישג חכם: 

 

 לא שצ"פ.  גב' דבי סלוצקי: 

 

 נכון.  עו"ד תהילה סובל: 

 

 את יכולה לתת לה לדבר בשצף? ... זה יהיה מעולה.    גב' מיכל ברם:

 

   -אני מאמינה לאנשים גב' דבי סלוצקי: 

 

 אז בסוף, אחרי שהיא תסיים, זה מפריע.  לא,   גב' מיכל ברם:

 

מה שאומר שאנחנו לא משנים, קודם כל לא צריך לשנות את הייעוד, בסדר?  עו"ד אבישג חכם: 

זו תכנית מתאר ברמת כתמים את לא מוציאה מכוחה היתרים, את יכולה לקדם   3000דבר שני, רע/

רע/  לפיה תכניות. כרגע התוכנית הסטטוטורית שחלה על המגרש הזה  יכולה    2003. לפי רע/2003זה 

משטח המגרש, בייעוד של   105%לעשות שם שב"צ, את יכולה להקים מבנה שאם אני לא טועה הוא  

ייעוד.   לשנות  צורך  פה  לך  שאין  אומרת  זאת  השב"צ.  את  שתואם  אחר  ייעוד  כל  או  משחקים  גינת 

ו השגה,  בר  דיור  שם  לקדם  ניסו  לקדם,  שניסו  הקודמת  התוכנית  מיני  לגבי  מכל  לפועל  יצא  לא  זה 

 סיבות. 
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 איזה סיבות?  מר חיים ברוידא: 

 

 בסדר,... את ההחלטה הזאת.  גב' דבי סלוצקי: 

 

 צריך לבטל את ההחלטה?   מר חגי בורשטיין: 

 

  -צריך לבטל את ההחלטה הזאת הקודמת כדי לעשות  גב' דבי סלוצקי: 

 

 ת רק.  מבחינה חוקית, אנחנו מדברים חוקי מר חגי בורשטיין: 

 

   -זה הייעוץ המשפטי ש גב' רונית ויינטראוב: 

 

 לא צריך לבטל שום החלטה, לא צריך לבטל החלטה.  עו"ד אבישג חכם: 

 

 קיבלתם תשובה חד משמעית מצוין.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 רגע, תן לה לסיים.   מר חגי בורשטיין: 

 

 סיימה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 סיימה.  מר חיים ברוידא: 

 

 היא הייתה מאוד ברורה.   מר אריאל הילדסהיימר:
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 למה אתה צועק?   מר לורן משה עייאש: 

 

 -אוקיי חברים מר חיים ברוידא: 

 

 אפשר לשאול משהו?    מר ארז ברט: 

 

 בטח, איזו שאלה ודאי.   מר חיים ברוידא: 

 

 תודה אבישג.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

ד  מר ארז ברט:  יודע שאנחנו בלא מעט  יזמים, במקום לשלם  אני  על  יונים החלטנו להשית 

היטל השבחה, במקום לשלם היטלי השבחה בפרויקטים שהם בונים, בגלל חוסר של העיר, בגלל צורך 

בשטחים חומים לעיר, ויתרנו על כסף שאמור להגיע לקופת העירייה, כדוגמת היטל השבחה..., היינו 

יים, אנחנו מוותרים על היטל השבחה ומקבלים  שמחים לקבל את הכסף, אבל חסר לנו שטחים ציבור

 שטחים ציבוריים.  

לסיים,   רוצה  אני  רגע  ההחלטה,  עם  עכשיו  מסתדרת  הזאתי  ההחלטה  איך  מבין  כך  כל  לא  אני  אז 

דיונים,   ולא מעט  יודע, היינו פה בלא מעט סיורים  לוותר על שטחי ציבור לעמותות, לארגונים. אני 

לארגוני חומים  שטחים  ילדים.  וחיפשנו  לגני  ספר,  לבתי  נוער,  לארגוני  נוער,  לתנועות  לעמותות,  ם, 

   -חיפשנו שטחים חומים ובקושי בקושי מצאנו, לא מצאנו. עכשיו אני מבין

 

 תסביר לי באיזה מקום לא מצאנו.  מר חיים ברוידא: 

 

אנחנו    מר ארז ברט:  שטחים.  לנו  חסר  שטחים,  מיזמים  מבקשים  שאנחנו  עובדה  הנה 
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   -על כסף מוותרים

 

 מה זה מוותרים?   מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

 פארק ירוק מה יותר מזה?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -פארק ירוק זה חשוב  מר ארז ברט: 

 

 פארק ירוק, יותר חסר פארק ירוק מאשר שטחים...   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 השאלה היא יותר חסר זה לא לפתחך.   מר ארז ברט: 

 

   -חבר'ה, חבר'ה יים ברוידא: מר ח

 

   -באזור שמה לא חסר : אנה פוזמנטירגב' 

 

 תנו לארז לסיים, ואני רוצה גם להגיד, ואנחנו ניגש להצבעה.  מר חיים ברוידא: 

 

ירוקים  מר ארז ברט:  שטחים  לנו  חסר  אם  נקבל   השאלה  אנחנו  לפתחך.  לא  היא  בעיר 

 טחים חומים.  החלטה ואתה תבצע. אם חסר שטחים ירוקים, חסר ש

 

 אנחנו ממליצים כדרג מקצועי ללכת על זה, ואתה יכול להצביע נגד, אין בעיה.   מר אריאל הילדסהיימר:
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   -אני אומר עוד דבר  מר ארז ברט: 

 

 זו הדמוקרטיה זה בסדר. אבל פארק ירוק למען השם, למען השם.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -בי שכונהאני מבין את הרצון של תוש  מר ארז ברט: 

 

 שכונות, שכונות.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 שכונות.   מר ארז ברט: 

 

 רבות.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 רבות שגובלים עם המגרש הזה.   מר ארז ברט: 

 

 בצדק.   : גב' דרורה כהן

 

 שבמקום שטח ציבורי יהיה שטח חום. אני גם מבין את תושבי רחוב היובל.    מר ארז ברט: 

 

 שטח ירוק.  סלוצקי:  גב' דבי

 

שהיו   מר ארז ברט:  היסוד,  קרן  היובל  רחוב  תושבי  את  למשל  מבין  גם  אני  ירוק.  שטח 

מעדיפים במקום חניון שיהיה פארק. אני גם מבין הרבה תושבם, אני מבין את תושבי הרחוב שוורץ 

וזה לגיטימי,  זה  פארק.  יהיה  הציבורי  הבניין  רעננה,  מי  תאגיד  שבמקום  ששכנים    שמעדיפים  נכון 

   -רוצים, אבל אנחנו
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 לא רק התושבים, גם אני רוצה, גם אני רוצה.    : גב' דרורה כהן

 

 רגע דרורה, דרורה.   מר חיים ברוידא: 

 

 שיהיו שטחים ירוקים ברעננה.   : גב' דרורה כהן

 

 ברור. אבל אנחנו כמועצה צריכים להסתכל על טובת כלל העיר.   מר ארז ברט: 

 

 נכון.   : גב' דרורה כהן

 

בנייה   מר ארז ברט:  היתר  שכל  הפשוטה  ומהעובדה  שהיו,  מדיונים  יודע  ואני  מבין  ואני 

שיוצא באזור התעשייה, מוותרים על כסף תמורת שטחים, תמורת שטחים ציבוריים. אז אם אנחנו  

ה מוותרים על כסף תמורת שטחים ציבוריים, כנראה שחסר לנו שטחים ציבוריים. עכשיו מה לעשות ז

נמצא על רחוב ויצמן, זה גובל ברחוב בורלא. יש תושבים שיהיו שכנים, אם התוכנית תצא לפועל כמו  

יהיו שכנים של   נוער. הם  יהיו שכנים של ארגוני  נוער, הם  יהיו שכנים של תנועות  שהיא היום, הם 

  -משרדים

 

 הם לא נגד.  הם רוצים את זה, הם רוצים את זה, הם באו להצביע בעד,   : גב' דרורה כהן

 )מדברים יחד(  

 

  -הם יהיו שכנים של בתי ספר  מר ארז ברט: 

 

 אבל הם רוצים.    מר אילן כהן:
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   -ולכן צריך להשאיר  מר ארז ברט: 

 

 טוב חבר'ה, רגע דרורה, ארז, ארז, ארז,  מר חיים ברוידא: 

 

 חסר לנו בעיר שטחים חומים.   מר ארז ברט: 

 

 ארז, ארז,  מר חיים ברוידא: 

 

 מה לעשות?   ר ארז ברט: מ

 

ארז תקרא את המצע שלי, ואתה יודע את המצע שלי. אני חושב שאיפה שאני   מר חיים ברוידא: 

 יכול ליצור ירוק, ואיפה שאני יכול למנוע את המגדלים, אני עושה את זה.  

 

 לא מגדלים, של העירייה.    מר ארז ברט: 

 

 יישר כוח, יישר כוח.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -תקשיב, תקשיב ר חיים ברוידא: מ

 

 אריאל זה לא לפתחך, אתה לא...   מר ארז ברט: 

 )מדברים יחד(  

 

 זה לא התפקיד שלך, זה לא התפקיד שלך. אתה כל הזמן... גב' דבי סלוצקי: 
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כזה,  מר חיים ברוידא:  שטח  גם  להיות  היה  יכול  קודמות  בקדנציות  גורדון  אורי  גן  גם  ארז, 

אבל קיבלה עיריית רעננה על שם אורי גורדון, אני אגב לא יודע מה הקשר של    שיבנו שמה מגדלים, 

 אורי גורדון לרעננה, אבל החליטה לקרוא לגן אורי גורדון. 

 

 הצבעת בעד או נגד?    מר ארז ברט: 

 

 אני לא הייתי בקדנציה הזאת.  מר חיים ברוידא: 

 

 מה זה רלוונטי.    מר ארז ברט: 

 

  -רלוונטי, זה רלוונטי. ארז, כאשר רוצים, כאשר מסתכלים לא, זה מר חיים ברוידא: 

 

 זה שטחי ציבור.    מר ארז ברט: 

 

 -ארז, כאשר רואים את טובת מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד( 

 

 כאשר רואים את טובת הציבור, אז זה מהלכים כל הדברים האלה ארז.   מר חיים ברוידא: 

 

אני מוכן להסכים איתך שיש לנו כרגע מחלוקת,    אני מוכן להסכים על ויצמן,  מר ארז ברט: 

שטובת   חושב  ואני  פארק.  זה  הציבור  שטובת  חושב  שאתה  מאוד  לגיטימי  זה  הציבור,  טובת  מה 

 הציבור זה שטחים חומים כרגע, זה ויכוח לגיטימי. ולשם זה, ולשם זה מינו אותנו. 
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 אז הצבעה.   : גב' דרורה כהן

 

 חשוב... זה בסדר. מי שחושב שיותר   מר ארז ברט: 

 )מדברים יחד(  

 

אני למשל הייתי בונה שטח חום לכל האורך שקרוב לוויצמן, ועושה פס ירוק   מר ארז ברט: 

 בצד שקרוב לבורלא, אבל לא מוותר על שטחים חומים שהם חשובים לכולכם.  

 

 דונם.  3יש  מר חיים ברוידא: 

 

 דונם.  3ארז,  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 דונם.   3ארז, יש שמה  ידא: מר חיים ברו

 

 אבל יש פה הרבה יותר.    מר ארז ברט: 

 )מדברים יחד(  

 

 למה לצופף?  מר חיים ברוידא: 

 

 כי צריך תנועות נוער, ארגוני נוער, בתי ספר.    מר ארז ברט: 

 

 כל תנועות הנוער קיבלו. חבר'ה אני מעלה להצבעה.   מר חיים ברוידא: 

 

רו מר לורן משה עייאש:  רק  של  אני  הכנסת  בית  נגד  הצביע  ארז  התושבים  שלטובת  להזכיר  צה 
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 ישורון. לא, זה לטובת העיר. 

 

 סליחה לורן, אל תסלף, אל תסלף.   מר ארז ברט: 

 

 לא, אתה לא זוכר זה בגלל גודל של מרתף.   מר לורן משה עייאש: 

 

 אל תסלף.   מר ארז ברט: 

 

 מ"ר.   3,000פה יש  אז אל תדבר על דברים. סך הכול מר לורן משה עייאש: 

 

 לורן אל תסלף.    מר ארז ברט: 

 

 דונם.  3כולה  מר חגי בורשטיין: 

 

נכון    מר ארז ברט:  לא  קטן,  רחוב  שהוא  לוין  שמריהו  רחוב  שבתוך  אמרתי  מכם  בשונה 

לתכנון  מתאים  לא  שזה  נפל.  זה  זה  על  רק  במרתף,  אולם  על  נפל,  זה  על  אירועים.  אולם  לעשות 

 יך להצביע בהתאם למה שנכון.  האורבני, ואני אמש

 )מדברים יחד(  

 

 ארז סליחה, אתה דיברת, תקשיב גם.  מר חיים גולדמן: 

 

 אני מקשיב, אנחנו בוויכוח לגיטימי.   מר ארז ברט: 

 

 ... אחרי זה תמשיך הלאה. קודם כל מה שאתה אומר זה דברי טעם כמובן.   מר חיים גולדמן: 
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 תודה.   מר ארז ברט: 

 

אני גם חושב ששטחים חומים בעיר שלנו הם אקוטיים, ואנחנו רואים את זה   דמן: מר חיים גול

באיכות   רוצים  כולנו  אנחנו  שני,  מצד  אחד.  חומים מצד  בשטחים  חוסר  שיש  החדשות  בשכונות  גם 

 חיים, ואיכות חיים אומר גם פארקים וירוק.  

 

 נכון.   מר ארז ברט: 

 

בתוכנית הזו, זה תכנית שהיא יש בה את האיזונים  ואני לדעתי מה שנעשה פה   מר חיים גולדמן: 

  -הנכונים בשטח לבנייה ציבורית לבין

 

 פעם קודמת כשמחאו כפיים הוצאת אנשים.    מר ארז ברט: 

 

 אל תפריע.   מר אילן כהן:

 )מדברים יחד(  

 

  -הוצאת... שהוא מתנגד על הגשר : אנה פוזמנטירגב' 

 

 מחוא כפיים. חבר'ה אני מבקש לא ל מר חיים ברוידא: 

 

נכון בפעם הקודמת הוצאת את אותו בן אדם שעכשיו מוחא כפיים,   : אנה פוזמנטירגב'  סליחה, 

 הוצאת אותו החוצה. זה לא התאים לך אז.  
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בנייה   מר חיים גולדמן:  של  ציבור,  שטחי  של  מאוד  טובים  איזונים  לך  נותנת  הזו  התוכנית   ...

ולנו נשמח שליד סניף של הצופים או של מחנות עולים או למטרות ציבור, תנועות נוער וכן הלאה. כ

שצריך   חושב  אני  ולכן  אומרים.  אנחנו  ילדים,  שמה  לשבת  שיוכלו  יפה,  פארק  יהיה  עקיבא  בני  של 

 להצביע בעד הדבר הזה.  

 

 אוקיי אני עובר להצבעה.   מר חיים ברוידא: 

 

 שאלה נוספת.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 , שנייה דקה.  אני עובר מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

 אני יכולה לשאול את המהנדס משהו?  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 את לא יכולה להתפרץ.    מר אילן כהן:

 

 אני יכולה לשאול את המהנדס משהו?  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 אבל אני רוצה לדבר.    מר אילן כהן:

 

 אז תדבר, אחר כך אני.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

היא    :מר אילן כהן האחרונות  בשנים  יפה.  היא  התוכנית  התוכנית,  על  להגיד  רוצה  אני 

 משמשת כמזבלה כבר כמה שנים. 
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 זה שהעירייה לא מנקה את השטח, זו סיבה...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

חזות העיר, למה אתה לא  : אנה פוזמנטירגב'  על חזות העיר. אתה ממונה על  אבל אתה ממונה 

 אי על זה ואתה לא מנקה.  מנקה? אבל אתה אחר

 

שזה    מר אילן כהן: רוצים  שאתם  מה  מפריע.  מי  שיראו  כן,  תביאו...  רוצים,  שאתם  מה 

יישאר מזבלה, ואם אנחנו נלך לתוכניות אחרות, אם רצו פעם לבתים או למשהו אחר זה שנים רבות, 

 הם רוצים לקבור את התוכנית. 

 

 ת שמה? חסר דברים שצריך שאפשר לעשו  מר ארז ברט: 

 

 אני לא הפרעתי לך, אבל לא הפרעתי לך.   מר אילן כהן:

 

 תן לו את הכבוד המגיע לו.  מר חגי בורשטיין: 

 

ברגע שאנחנו נלך לתוכניות כאלה, זה יהיה לקבורה להרבה שנים. במקור רצו   מר אילן כהן:

קח את הקרקע. הם  לעשות דירות נכון, אבל בעל הקרקע שהפקיעו לו, ברגע שאנחנו נעשה דירות לו

  -מעדיפים שיחזירו את הקרקע

 

 -היא לא אמרה לעשות גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

אוקיי חבר'ה אנחנו עוברים להצבעה, אנחנו עוברים להצבעה, וההצעה תהיה   מר חיים ברוידא: 
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 שמית. 

 

תה מודה בכישלון של  אילן, מה שאתה אומר, אתה... כישלון בחזות העיר. א גב' איילת  ארז סגן: 

מודה  אתה  העיר.  חזות  של  בכישלון  מודה  אתה  מזבלה.  הוא  שהשטח  אומר  אתה  אם  העיר  חזות 

 בכישלון של חזות העיר.  

 

   -אילן, חבר'ה מר חיים ברוידא: 

 

  -יש לי שאלה  מר ארז ברט: 

 

  -אני עובר מר חיים ברוידא: 

 

  -שנים 4למה   מר ארז ברט: 

 

  -ובראני ע מר חיים ברוידא: 

 

 יש לי שאלה.   מר ארז ברט: 

 

 אני עובר להצבעה שמית.   מר חיים ברוידא: 

 

  -שנים 4ברשותך, איזה... תכנית במשך   מר ארז ברט: 

 

אם היית מקבל את תפקיד הסגן בשכר, היית  ארז בוא תשלח לי ואל תיעלב.   מר חיים ברוידא: 

 יושב לידי פה, היית מצביע בעד. 
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   -י, כל הזמן עם אותו סיפור. אתה יודע למהד : אנה פוזמנטירגב' 

 )מדברים יחד( 

 

 האם לציין פה את שמות האנשים ששלחת אליי בחודש האחרון?   מר ארז ברט: 

 

 אני?  מר חיים ברוידא: 

 

שזה   מר ארז ברט:  לי  שאמרו  בשמך  שפנו  אנשים  של  שמות  לציין  האם  אותך,  שואל  אני 

 אני אגיד. אם לא, תפסיק לדבר שטויות. בשמך, שאתה מבקש שאני אצטרף? אם כן, 

 

ארז לו נעתרתי לבקשתך לאולטימטום שתהיה סגן בשכר, היית יושב פה כמו   מר חיים ברוידא: 

 אנה ומצביע, 

 

   -גם אליי שלחת, אתה רוצה לראות שאני אגיד לך : אנה פוזמנטירגב' 

 

 הציבור צריך לדעת למה אתם מתנגדים.  מר חיים ברוידא: 

 

   -אני שואל שאלה  רט: מר ארז ב

 

 ההתנגדות שלכם אישית נגדי. אין מה לעשות, ורעננה תמשיך להתפתח.   מר חיים ברוידא: 

 

 אתה עובר על החוק.   מר חגי בורשטיין: 
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 -שנים 4  מר ארז ברט: 

 )מדברים יחד( 

 

   -אנחנו עוברים מר חיים ברוידא: 

 

 שנייה, אפשר לשאול שאלה?  גב' איילת  ארז סגן: 

 

 דרך אגב בשנה וחצי שהייתי ניסיתי, ועצרו אותי. אז בואו נמשיך.    ז ברט: מר אר

 

   -אנחנו עוברים להצבעה שמית. עוברים להצבעה שמית, אני מתחיל מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, אנחנו שלחנו פירוט עלויות, לא קיבלנו פירוט עלויות.  גב' איילת  ארז סגן: 

 )מדברים יחד(  

 

   -ה אנחנו עובריםחבר' מר חיים ברוידא: 

 

 ניר קריסטל שלח לכם אימייל עם בקשה לפירוט עלויות.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

 -חבל שאת לא קוראת את החומר. ביום ראשון מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד( 

 

ואני   מר חיים ברוידא:  להצבעה,  עוברים  להצבעה.  עוברים  להצבעה.  עוברים  אנחנו  אוקיי, 

   -סיעת מר"צ בבקשה, חגימתחיל קודם עם 
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 נגד.  מר חגי בורשטיין: 

 

 האם, אתה נגד אוקיי.   מר חיים ברוידא: 

 

 -נגד התוכנית הזאת, אני בעד שינוי ייעוד גב' דבי סלוצקי: 

 )מדברים יחד(  

 

 זה לא חוקי.  גב' דבי סלוצקי: 

 

 נגד. מצוין.  מר חיים ברוידא: 

 

 דבי נגד.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 דבי נגד. מירב מאיר.  ברוידא: מר חיים 

 )מדברים יחד( 

 

  -רונית ויינטראוב. נגד. רייזמן מר חיים ברוידא: 

 

   -זה לא בסמכות, סליחה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 רייזמן? רייזמן?   מר חיים ברוידא: 

 

 את נגד.   מר אילן כהן:
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  -על זה שמעת אותי מדברת? זה לא בסמכות המועצה להצביע גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מיכאל, אתה בעד או נגד?   מר חיים ברוידא: 

 

 ואני מתריעה בפני כולם, וכן אני נגד.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 נגד.  מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

 רחמים? נגד. אנה פוזמנטיר.  מר חיים ברוידא: 

 

 נגד.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

 נגד.  מר חיים ברוידא: 

 

 נגד או מי שבעד להגיד, אם נגד או בעד התב"ר, זה הדיון. מי ש  מר ארז ברט: 

 

 ארז? ארז ברט?   מר חיים ברוידא: 

   )מדברים יחד(

 

 נגד התב"ר.   מר ארז ברט: 

 

 אלי. מיכל? בעד. דרורה?   מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  
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 תהילה, תוודאי שהדברים שלנו יישמעו טוב בפרוטוקול.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -אוקיי חברים חיים ברוידא:  מר

 

 נגד התב"ר, לא נגד פארק...  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 -חבר'ה ישנו פה תיקו זה אומר ש מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

   -, אני מתנצל, אני יכול לומר לכם שאנחנו9מול   9רחמים הצביע נגד.  מר חיים ברוידא: 

 

   -מה את מדבר מר חגי בורשטיין: 

 

 הוא מדבר אליכם.   יאל הילדסהיימר:מר אר 

 

 לא, הוא לא מדבר אלינו, הוא מדבר...   מר חגי בורשטיין: 

 )מדברים יחד(  

 

 אבל זו ישיבת מועצה, זה לא בחירות עכשיו.   מר חגי בורשטיין: 

 

  -חברים, אני אומר עוד פעם  מר חיים ברוידא: 

 

 -אתה עושה שימוש ציני פוליטי גב' איילת  ארז סגן: 
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דפים קראת   4דפים של ציניות פוליטית,    4דפים היום,    4מי שמדבר. קראת   חיים גולדמן: מר 

 היום. יש אנשים שכולים, הכול בשם הציניות והפוליטיות. 

 

  -זה הדבר הכי חמור שעשית מר חיים ברוידא: 

 

 דפים...  4תתביישי לך, קראת  מר חיים גולדמן: 

 

 ה כתוב שמה, זו הבעיה.  אתה אפילו לא מבין מ מר חגי בורשטיין: 

 

 תתביישי לך.  מר חיים גולדמן: 

 )מדברים יחד(  

 

 את וניר קריסטל תתביישו לכם.  מר חיים גולדמן: 

 

 אתה תתבייש. תירגע, אני אסביר לך אחר כך.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 סליחה? את מאיימת עליי? את מאיימת עליי?   מר חיים גולדמן: 

 

 ם הצבעת?  רחמי מר אריאל הילדסהיימר:

 

 הצבעתי כן.  מר רחמים שלום: 

 

 נגד?  מר אריאל הילדסהיימר:
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 אמרתי לך כן.   מר רחמים שלום: 

 

 אריאל אם זה תיקו זה נפל?   : גב' דרורה כהן

 

 כן.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 נפל.   : גב' דרורה כהן

 

 לא עבר.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 דקים? למה אתם חושבים שאתם צו  מר ארז ברט: 

 

 כי הם צודקים.    : גב' דרורה כהן

 )מדברים יחד( 

 

 אנחנו ביקשנו מכם עלויות, אתם אפילו לא מתייחסים אלינו.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

 תקראי את החומר.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אין, אין.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

 תקראי את החומר.   מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד(  
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 ... ירוקה, נגד פיתוח עירוני, בושה וחרפה, בושה וחרפה.  אריאל הילדסהיימר:מר  

 

 :הצבעה

  9 –בעד 

 9 -נגד 

  0 –נמנע 

 החלטה: 

  .  נדחית לאור מספר שקול של קולות בהצבעה תב"ר פארק בורלאלאשר ההצעה 

 

 דקות.   5של טוב, אנחנו עוברים לתב"ר נוסף. טוב חבר'ה בואו נעשה הפסקה  מר חיים ברוידא: 

  *** הפסקה ***

 

להיכנס.   מר חיים ברוידא:  לכולם  תגידו  עוד  ממשיכים את הישיבה,  לנו  סעיפים קצרים,   3יש 

ברחוב   ילדים  גני  נוסף,  תב"ר  חברים  המליאה.  של  מקומית  ועדה  לישיבת  עוברים  כך  אחר  ואנחנו 

תושבים חדשים... וכמות  + קומת מעטפת. אנחנו נמצאים כרגע במצוקה בגלל כניסה של 4המחתרות 

גנים, מדובר ברחוב המחתרות, שטח שהוא שטח    4הגנים לא מספיקים לנו. לכן אנחנו צריכים עוד  

 שלנו, ואני מבקש מגזבר העירייה להתייחס, יוסי בבקשה. 

 

גנים, אחד גן חינוך מיוחד וקומת מעטפת    4טוב, אנחנו מבקשים פה להקים   מר יוסי מזרחי: 

על השטח   כנוספת  זה  צפי העלות  נדרשים להתחיל   12-שברחוב המחתרות.  אנחנו  ושוב,  מיליון ₪. 

הגנים יהיו מוכנים. וזה עקב שוב מצוקת רישום בכל האזור הזה    2023עכשיו את זה, כדי שבספטמבר  

 של גני הילדים.  
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 למה לא הופכים את זה לשטח ירוק?   מר ארז ברט: 

 

 ים קוראים לזה. איזונים, איזונ מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -טוב, מי בעד אישור תב"ר גני ילדים מר חיים ברוידא: 

 

 רגע, רגע, אני רוצה להעיר משהו.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 ₪ לגן.  750,000מיליון ₪,  3-משרד החינוך משתתף... ב  מר יוסי מזרחי: 

 

 זה כמה מיליונים.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ההרשאה. כשתהיה הרשאה אני יכול להביא את זה.   עדיין אין לי את מר יוסי מזרחי: 

 

  -אבל כשאתה כותב שהתקציב שלך מר חגי בורשטיין: 

 

 אני לא יכול להתחייב כשאין לי הרשאה.   מר יוסי מזרחי: 

 )מדברים יחד(  

 

מה זאת אומרת כמה מיליונים, את כרגע מדברת על גני ילדים. את לא רוצה   מר לורן משה עייאש: 

 לתת כסף? 

 

 זה לא קשור, זה כספי ציבור ואפשר...  גב' איילת  ארז סגן: 
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 -אין בעיה, אבל מה הבעיה, אנחנו לא רוצים מר לורן משה עייאש: 

 

 אז בוא תקשיב ותראה מה הבעיה.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

 רגע אלי אלוש יענה בשום לורן.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 זה דברים לא חשובים.  מה כסף זה לא חשוב,  מר חגי בורשטיין: 

 

 יוסי, אני יודע שתב"ר יש לו מקורות מימון.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 נכון.  מר יוסי מזרחי: 

 

אני מבין שמה שמבקשים שמקור המימון הוא אך ורק מהיטלי השבחה, ככה   מר מיכאל רייזמן: 

 כתוב. 

 

 נכון.  מר יוסי מזרחי: 

 

כתוב.   מר מיכאל רייזמן:  שלבנככה  יודע  ישנם אני  חינוך,  מוסדות  ספר  בתי  ילדים  גני  של  ייה 

בעוד   רק  גם כאשר ההשתתפות תהיה  הזה.  בדבר  ישלמו   5מקורות ממשלתיים שמשתתפים  שנים, 

את הכסף כמקורות המימון, צריך להירשם מהם מקורות המימון. אם משרד החינוך אמור שמקורות  

ה זה צריך להופיע בתב"ר. אפילו אם הכסף  מ  whateverמיליון ₪,    3מיליון ₪,    5המימון שהיו שמה  

, שיכוסה על ידי קופתה של העירייה, כאשר משרד הזה יגיע רק מאוחר יותר, יהיה גירעון זמני בתב"ר

מיליון ₪   12החינוך יכניס את הכסף העסק הזה יקוזז. לכן אני רוצה להבין האם מקורות המימון  
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 ת רעננה. מיליון ₪ מעיריי 12מעיריית רעננה או שזה לא 

 

  -אז כרגע מר יוסי מזרחי: 

 

מבצעים   מר מיכאל רייזמן:  מסודר  במקום  מבין  אני  לזה  בנוסף  שנייה,  עוד  שנתי רק  תקציב 

ותקציב תב"רים שנתי עם תכנון לטווח ארוך. ואני חושב שבמקום מסודר נושא תב"רים צריך לבוא  

בתחילתה של השנה, עם סדרי עדיפויות לפי צרכים. וכמו שאמרתי בישיבת התקציב שככה זה צריך  

לפי   ביצוע  לאי  או  לביצוע  מגיע  שהיה  הזה,  התב"ר  רשום  להיות  צריך  היה  ואז  הצרכים.  להיות, 

מכיוון שהדבר הזה לא מתקיים, אז לא יכול להיות שכל ישיבת מועצה, אולי לא כל ישיבת מועצה 

בדיוק, תבוא הנהלת העיר ותבקש בוא נעשה עוד תב"ר פחות תב"ר, עוד תב"ר עוד תב"ר. אני מדבר  

בעיריי קיים  שזה  רואה  לא  שאני  ומכיוון  נכונה.  ראייה  עם  ארוך  לטווח  תכנון  על  אני  כרגע  אז  ה, 

 אצביע נגד. על כל התב"רים, אפרופו כל התב"רים מהסיבה הזו. 

 

 יוסי אני ברשותך.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אוקיי ואחרי זה אני אמשיך.  מר יוסי מזרחי: 

 

הגנים  מר אריאל הילדסהיימר: לגבי  גם  המיוחד,  החינוך  גני  לגבי  בצורך  הכרה  כבר  לנו  יש  כל  קודם 

   -ישור כבר להעלות את זה. זה כבר הוגש למשרד החינוךהרגילים יש לנו א

 

 שאגב הכרה בצורך...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

תני לי לסיים, תני לי לסיים, אני מנסה לכוון את השאלה של מיכאל. מיכאל,  מר אריאל הילדסהיימר:

וח בדצמבר. רגע מיכאל, אתה שואל שאלה טובה. אנחנו בגדול תכננו להביא את זה בתוכנית הפית
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. כן אמרנו נקדים את זה בחודש, נביא  2023בגלל שאנחנו לא רוצים לקחת את הסיכון עם ספטמבר  

חודשים, אבל אפרופו מיתרים אנחנו לא רוצים   10את זה כבר עכשיו, נתחיל לבנות. צפי הבנייה הוא  

א בתוכנית הפיתוח אפילו להיכנס לסיכון של אי עמידה בזמן, אז הקדמנו את זה בחודש, וכל זה יבו

  -בדצמבר

 

   -זה הגיע עכשיו מר מיכאל רייזמן: 

 

   -רגע, חבר'ה זה גני ילדים. רויטל נמצאת כאן מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -הבנתי מר מיכאל רייזמן: 

 

 הצורך אדיר.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

ה, הוא לא נולד  הבנתי מה שאתה אומר, רק הצפי הזה היה ידוע כבר לפני שנ מר מיכאל רייזמן: 

אפילו   שיגיעו  ממשלתיים  מימון  מקורות  יש  אם  מימון,  במקורות  שני  ודבר  אחד.  דבר  זה  אתמול, 

עוד   שנים הכסף הזה, זה צריך להופיע כמקור מימון. אני היום הולך להצביע על הוצאה    Xאמרתי 

של   או    9כספית  השבחה  מהיטלי   ₪ כ  12מיליון  שאתם  כמו  השבחה,  מהיטלי   ₪ ותבים.  מיליון 

 שעכשיו אתה אומר שזה... 

 

 אז מיכאל בנושא הזה אני רוצה להעיר.  מר יוסי מזרחי: 

 )מדברים יחד(  

 

   -מיכאל אתה הצבעת מר אריאל הילדסהיימר:
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נכון.  מר מיכאל רייזמן:  לא  מה  אותי  שאלה  דרורה  לך,  אסביר  אני  נכון,  לא  מה  לך  אגיד  אני 

   -העירייה היא

 

  -מיכאלרגע  מר חיים גולדמן: 

 

 חיים היא שאלה אותי, תן לנו לענות לה.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 כן, כן.   : גב' דרורה כהן

 

בסדר אני אומר לך גם כן. העירייה משופה על ידי מדינת ישראל עבור בנייה   מר מיכאל רייזמן: 

 של גנים לילדים, זה לא מופיע בתב"ר. 

 

את ההורים? את מי אתה מעניש? אני לא   את מי אתה מעניש, את הילדים? מר חיים ברוידא: 

 מבין. 

 

  -לא מופיע מר מיכאל רייזמן: 

 

 את מי אתה מעניש?   מר חיים ברוידא: 

 

 זה לא מופיע במקורות המימון.  מר מיכאל רייזמן: 

 

   -מיכאל בדיוק מר אריאל הילדסהיימר:
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גני מר חיים גולדמן:  צריכים  והם  ילדים  יש  שנעשה?  רוצה  אתה  מה  לא מיכאל,  גנים,  ואין  ם 

 לעשות גנים? 

 

 לא, לא לעבור על החוק.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 כלומר מה שאתה אומר, אל תעבור החוק... עכשיו גנים.  מר חיים גולדמן: 

 )מדברים יחד(  

 

לא, לא, תסביר לי. אתה אומר לא לעבור על החוק. החוק אומר, חוק חינוך  מר חיים גולדמן: 

 חובה, אתה חייב לתת.  

 

חודשים, היא מתכוננת לילד שנולד. העירייה ידעה שהדברים   9אישה בהיריון   מר מיכאל רייזמן: 

 האלה נולדו. 

 

נקבל   מר חיים גולדמן:  שלא  עוד  כל  להיריון.  להיכנס  הנשים  על  נאסור  אנחנו  החוק,  נגד   ...

 תב"ר, אתה צודק.  

 

 שיתכננו את זה כמו שצריך.  מר מיכאל רייזמן: 

 )מדברים יחד( 

 

   -הצבעת על וילנסקי מר אריאל הילדסהיימר:

 

 הצבעת על וילנסקי בדיוק אותו דבר. כשהיית סגן ראש עיר, הצבעת.   מר חיים ברוידא: 
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   -ביושר הצבעת בעד. שנייה 48מיכאל הצבעת בעד, ביושר ביושר. בוילנסקי  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 על מה?  מר מיכאל רייזמן: 

 

 על הקמת אשכול גני ילדים.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 רגע, ומה היה מקורות המימון?  מר מיכאל רייזמן: 

 

 אותו דבר, אותו דבר בדיוק.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא נכון.  מר מיכאל רייזמן: 

 

  -שנייה מר אריאל הילדסהיימר:

 

 זה לא נכון. זה לא נכון.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 ר חשבת אחרת. ... כסגן ראש העי מר חיים ברוידא: 

 

 לא נכון.  מר מיכאל רייזמן: 

 )מדברים יחד(  

 

 אני רוצה להשיב לך.   מר יוסי מזרחי: 

 

  -מיכאל בהעדר ממשלה ועדת התקצוב של משרד החינוך מר אריאל הילדסהיימר:
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 יוסי זה נגד החוק?    : גב' דרורה כהן

 

מאוד פשוט. עכשיו במקום להקים    נדחתה. אנחנו נקבל על זה..., זה הסיפור מר אריאל הילדסהיימר:

 כזה בית ספר, מגדילים את זה, באמת גני ילדים.  

 

 זה לא נכון.  מר מיכאל רייזמן: 

 

אני רוצה להשיב, בואו אני רוצה להשיב. אנחנו פה לא עוברים על שום חוק,   מר יוסי מזרחי: 

ול להתבסס במקום על  עד אשר אין התחייבות ממשלתית, אני לא יכ ואין פה מעבר על החוק. אנחנו  

תגיע   וכאשר  השבחה,  מהיטלי  הכול  את  מתקצבים  כרגע  אנחנו  שמרנות  מטעמי  לכן  הזה.  הדבר 

  -ההתחייבות הממשלתית, אנחנו נדע להחזיר את היטלי השבחה בחלק של ההתחייבות

 

 איך אני יודע?   מר מיכאל רייזמן: 

 

 ולהכניס אותה.   מר יוסי מזרחי: 

 

 אני יודע? אני לא יודע מה ההתחייבות של...  איך  מר מיכאל רייזמן: 

 

כמו שהיה בעלי מוהר, אתה הצבעת בעד מיכאל, אתה הצבעת בעד עלי מוהר  מר אריאל הילדסהיימר:

 אגב. 

 

 בתב"ר זה לא כתוב.   מר מיכאל רייזמן: 
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  -בתב"ר מבחינת מספרים פותרים אותו מר יוסי מזרחי: 

 

 זה נגד החוק?    : גב' דרורה כהן

 

 מה פתאום? ... עוברים על החוק?  אריאל הילדסהיימר:מר  

 )מדברים יחד( 

 

 ... מקורות המימון.   מר מיכאל רייזמן: 

 

   -אז מקור המימון כרגע מר יוסי מזרחי: 

 

 אני מבקש לדעת מה מקור המימון.  מר מיכאל רייזמן: 

 

   -הממשלתית מקור המימון כרגע הוא כולו השבחה. וכאשר תגיע ההתחייבות מר יוסי מזרחי: 

 

 אין חיה כזאת.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 יש חיה כזאתי.   מר יוסי מזרחי: 

 

 אין חיה כזאת.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 יש חיה כזאתי וזה המצב.   מר יוסי מזרחי: 

 

 אין חיה כזאת.   מר מיכאל רייזמן: 
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   -... היא לא קיימת מר יוסי מזרחי: 

 

   -תן התחייבותואם מדינת ישראל לא תי  מר מיכאל רייזמן: 

 

   -אז לכן אני פותח מר יוסי מזרחי: 

 

 אז אני חושב שזה לא בסדר.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 אז זה המצב.  מר יוסי מזרחי: 

 

 אל תגיד נגד החוק, אין לי בעיה שתצביע נגד.    : גב' דרורה כהן

 

יודעים קודם, דרורה שנייה. קודם הת מר חיים ברוידא:  רגע, חבר'ה אתם  רגע,  על  רגע,  ווכחנו 

 גינה לא גינה, עכשיו אנחנו מדברים על הילדים שלנו. 

 

 על גני ילדים, חינוך.    : גב' דרורה כהן

 

האם מישהו מכם יוכל להסתכל להורים שלא יהיה להם גני ילדים בעוד שנה.   מר חיים ברוידא: 

   -אולי אתה כן

 

 אתה שואל שאלה, אני אענה לך.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 אני לא, אולי אתה כן, אולי אתה כן.  דא: מר חיים ברוי
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 אני אענה לך.   מר מיכאל רייזמן: 

 

   -אתה לא צריך לענות לי מר חיים ברוידא: 

 

 שאלת שאלה.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 לא רגע, אבל אני רוצה לסיים.  מר חיים ברוידא: 

 

 שאלת שאלה.  מר מיכאל רייזמן: 

 

   -מד הצבעת בדיוק באותו תהליך, ומוכיחים לךכשהיית כסגני פה עם המע  מר חיים ברוידא: 

 

   -אתה אומר משהו מר מיכאל רייזמן: 

 

 -שאתה מצביע היום מר חיים ברוידא: 

 

 שהוא לא נכון.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 אני יודע בדיוק כמה אתה...  מר חיים ברוידא: 

 

 הוא לא רלוונטי.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 .  הוא רלוונטי לגמרי מר חיים ברוידא: 
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 הוא לא רלוונטי, כי...   מר מיכאל רייזמן: 

 

  -כשישבת בצד הזה תחת הטייטל שלכם מר חיים ברוידא: 

 

 אז אני אענה לך.   מר מיכאל רייזמן: 

 

כשישבת פה, אבל תן לי קודם לשמוע. ישבת פה תחת הטייטל של סגן, הצבעת   מר חיים ברוידא: 

   -אוטומטית על כל דבר. והיום אתה מצביע

 

   -אתה אומר משהו כאל רייזמן: מר מי

 

   -מתוך מטרה מר חיים ברוידא: 

 

   -שהוא לא נכון מר מיכאל רייזמן: 

 

 הכי נכון בעולם.   מר חיים ברוידא: 

 

   -בגלל שלאשר תב"ר מר מיכאל רייזמן: 

 

 הכי נכון בעולם.   מר חיים ברוידא: 

 

מגיע במהלך השנה זה דבר  יגיע ככול התב"רים זו שאלה א'. וכאשר אתה בא ו מר מיכאל רייזמן: 

   -ב'. ואני חושב
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 -מיכאל, לצערי אתה לא מבין את הכללים. מבחינת מר יוסי מזרחי: 

 

  -נמצא פה רויטל ראש אגף החינוך מר חיים ברוידא: 

 

   -אני לא מבין איך מתנהל מר מיכאל רייזמן: 

 

ס על מקורות שהם רגע, החובה שלי כגזבר... ברשות איתנה, אני חייב להתבס מר יוסי מזרחי: 

 מקורות זמינים ומהימנים. 

 

 אין לי ביקורת על זה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

אני  מר יוסי מזרחי:  ביד.  אותם  לי  שיש  המקורות  עם  מביא  אני  מביא,  אני  כאשר  ולכן  רגע, 

 יכול לשער שיגיע ככה, אבל אסור לי לפתוח תב"ר, כאשר אין לי בסוף התחייבות ביד. 

 

   -אז אני בתור : מר מיכאל רייזמן

 

   -לכן אני פותח פה כרגע על בסיס המקורות הזמינים מר יוסי מזרחי: 

 

   -אז אני בתור חבר מועצה מר מיכאל רייזמן: 

 

שינוי   מר יוסי מזרחי:  עושים  להגיע,  צפויה  והיא  התחייבות,  ותגיע  במידה  מכן  ולאחר 

 מקורות. 
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וחצי   מר מיכאל רייזמן:  חודש  לך  אני בתור חבר מועצה,  דיוני תקציב לשנה הבאה, אומר  לפני 

 אם היית עובד מתוכנן, היית מגיש את זה בתחילת שנה. 

 

 הרי... אני לא יכול להתבסס.  מר יוסי מזרחי: 

 )מדברים יחד(  

 

 ידעו, ידעו.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 תן לה לענות, תן לה לענות.   : גב' דרורה כהן

 

ראש אגף החינוך הבאנו אותה. אני רוצה להסביר דבר  אוקיי, יש לנו פה את   מר חיים ברוידא: 

בדיוק   פי  על  האלה  הדברים  את  עושה  והוא  פוליטי,  איש  לא  הוא  הגזבר  יוסי  רוצה...  אני  אחד, 

 התקנון שמדינת ישראל אפשרה לו. 

 

 אנחנו לא מערערים עליו.   גב' מירב מאיר: 

 

והור מר חיים ברוידא:  ילדים  ותופסים  לוקחים  פה  כרגע  איזה שהיא אתם  על  ערובה,  כבני  ים 

ישבו   ילדים  שבו  למצב  להגיע  אפשר  אי  קו,  תיישרו  מכם  מבקש  ואני  פוליטית,  גחמה  שהיא  גחמה 

 בחוץ. 

 

אתה עובר לשקר. אתה עובר לשקר. אתה גם לא יודע מה קורה, אתה גם לא   גב' רונית ויינטראוב: 

 יודע מה העמדה, לא קיימת דיון. 

 

 י קדימה.  אוקי מר חיים ברוידא: 
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 לא קיימת דיון כמו שצריך אפילו.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 את צודקת, את צודק, בואי נשמע.   מר אילן כהן:

 

 לא עשינו דיון?    : גב' דרורה כהן

 

 אתה עובר את כל הגבולות.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אל תפריעי לרויטל.   מר חיים ברוידא: 

 

 את כל הגבולות.  אתה עובר גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -אני רוצה רגע להתייחס גב' רויטל שפירא: 

 

  -צהרון 4בוא תסביר לי למה אתה לא מוצאים לילדה בת  גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -לא לצרוח, לא לצרוח, לא לצרוח מר אריאל הילדסהיימר:

 

 בחינוך מיוחד.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 .  לא לצעוק בבקשה מר אריאל הילדסהיימר:

 

 את זה תסביר לי.   גב' רונית ויינטראוב: 
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 הטלתי עליך את המשימה.  מר חיים ברוידא: 

 

גנים. משמעות הדבר שהילדים שנמצאים שם    2באזור המחתרות יש היום רק   גב' רויטל שפירא: 

באזור של גני המחתרות, אנחנו נאלצים לשלוח אותם רחוק ממקום מגוריהם. אנחנו שולחים אותם  

ק"מ מרוחקים מאזור המגורים שלהם. אם לא נאפשר לילדים האלה באזור את    2ם כמעט  לגנים שה

 הגנים, אנחנו נמשיך לשלוח אותם רחוק מהאזור.  

 

 איפה הגנים נמצאים? הגנים היום.  גב' איילת  ארז סגן: 

 

   -אני אגיד בדיוק גב' רויטל שפירא: 

 

 גן השלום וגן יערה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -הגנים שנמצאים במרחב 2גן השלום וגן יערה. גם השלום וגן יערה אלה  טל שפירא: גב' רוי

 

   -יערה? זה בצד השני של מר חיים גולדמן: 

 

 יערה בשפינוזה. בשפינוזה, וגן השלום בחי"ל.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

לגן אי גב' רויטל שפירא:  ניצן...  לגן  ריס בנחשון.  והילדים הוצאו מהאזור לגן פרג בחשמונאים, 

ל אפשרות  שיהיה  רק  לא  מבקשים  אנחנו  במידה    4-היום  מעטפת  שתהיה  ביקשנו  אפילו  עוד  גנים, 

עוד   נצטרך שם  עוד    2ואנחנו  יתכננו, ביקשנו מההנדסה  כי   2גנים, אז אנחנו ביקשנו שמראש  גנים, 

   -האזור הזה אזור
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 מתפתח.   : גב' דרורה כהן

 

   -אין לנו שאין לנו גנים, גב' רויטל שפירא: 

 

 הוא לא מתפתח, אין שם תמ"אות ואין שם כלום.   גב' איילת  ארז סגן: 

 

 עובדה המספרים מדברים חבר'ה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

צריך   גב' רונית ויינטראוב:  וכן  לבורלא,  קרוב  זה  היה,  הקודם  שבדיון  מי  לכל  לבורלא,  קרוב  זה 

על  מדברים  אנחנו  תסתכלו  אבל  בסדר.  וזה  בשטחי    גנים,  חוסרים  על  מדברים  כבר  רדיוס.  אותו 

ציבור. תראו את המרחקים, אז כן צריך. צריך אבל לפני כמה דקות היינו בדיון אחר, שאמרו שלא  

 צריך. שאפשר ככה.  

 

 אז מה החוכמה במה שאת אומרת?  מר לורן משה עייאש: 

 

  -מעת את עמדתיבחוסר סמכות, לא דיברתי על הסעיף הזה, לא ש גב' רונית ויינטראוב: 

 

  -אני שומע מר לורן משה עייאש: 

 

 אלי אלוש מדבר בשמך, אני לא, מקשיבה רק לו.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בשמי הוא מדבר?   מר לורן משה עייאש: 
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אם אני יכולה להוסיף רק עוד משפט אחד, היינו השבוע במשרד החינוך אצל  גב' רויטל שפירא: 

הצרכים. הוא מבין את הצרכים, אנחנו צריכים שמה גם גן ממלכתי, גם  סמנכ"ל הבינוי, והצגנו את  

מקווים   מאוד  אנחנו  הצרכים.  את  הבין  הוא  הזה.  המתחם  בתוך  מיוחד  חינוך  גם  דתי,  ממלכתי 

  -שבוועדה הקרובה של התקצוב אחרי שהממשלה והכול יסתדר, אנחנו גם נוכל 

 

 בעוד שבוע הוא יתחלף המנכ"ל.  מר חגי בורשטיין: 

 

 אנחנו נעקוב אחרי האישורים.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אפשר לשאול משהו? אפשר לשאול משהו?    מר ארז ברט: 

 

 כן.  מר חיים ברוידא: 

 

שאלות בבקשה. אחד תזרימית, אנחנו מתבקשים להצביע   2את הגזבר, יש לי    מר ארז ברט: 

 בעד הגדלת הוצאה.  

 

 נכון.  מר יוסי מזרחי: 

 

העירייה  מר ארז ברט:  הכנסות  את  הכנסות   כשתכננו  תכננו  השבחה,  מהיטלי  לשנה 

 מסוימות. 

 

 נכון.  מר יוסי מזרחי: 

 

 יש איזה שינוי גם בהכנסות?  מר ארז ברט: 
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 כן.  מר יוסי מזרחי: 

 

 מה השינוי.   מר ארז ברט: 

 

  -כבר דיברנו על זה בישיבה  מר יוסי מזרחי: 

 

   במועצה הקודמת. מר אריאל הילדסהיימר:

 

 בקודמת.  מר יוסי מזרחי: 

 

 כל פעם צריך לבדוק מחדש.   מר ארז ברט: 

 

על   2022-מיליון ₪, הוא עומד השנה ב  180צפי השבחה אם חזינו אותו על פי   מר יוסי מזרחי: 

 מיליון ₪.   237

 

 יפה.   מר אילן כהן:

 

   -יש לי עוד שאלה. האם אפשר להכניס בהחלטה  מר ארז ברט: 

 

 גנים.   10אפשר לבנות עוד  : מר חיים גולדמן

 

 אין שטחים.  מר חגי בורשטיין: 
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 ואפשר גם... לבנות. ואפשר לקנות קרקע ולהפוך אותה לחומה.  מר חיים גולדמן: 

 

האם אפשר להכניס בהחלטה שאנחנו מאשרים את הסכום הזה שביקשתם,   מר ארז ברט: 

 מהמדינה, הסכום יורד. ואנחנו מאשרים את זה בכפוף לזה שבמידה ומתקבלת השתתפות 

 

 קודם כל אפשר לקבל, וזה ברור מאליו. אני אכניס את זה לאישור.  מר יוסי מזרחי: 

 

שמאשרים    מר ארז ברט:  ברגע  כי  ברור.  לא  זה  למה  אגיד  אני  ואז    12שנייה,   ,₪ מיליון 

מקבלים   ואז  זה.  את  ב  2אישרנו  להשתמש  אפשר  מעירייה,   ₪ לדבר  2-מיליון  האלה   ₪ ים  מיליון 

 נוספים בתוך התב"ר. בתוך התב"ר הזה.  

 

   -אסור לי. התב"ר הזה מר יוסי מזרחי: 

 

 בתוך התב"ר הזה.    מר ארז ברט: 

 

 כיתות + קומת מעטפת, לא יותר מזה.   4התב"ר הזה הוא לבנייה של  מר יוסי מזרחי: 

 

 לא משנה, אבל אפשר לעשות דברים.   מר ארז ברט: 

 

כש מר יוסי מזרחי:  מקרה  ולעדכון  בכל  פה  לאישור  אותה  להביא  אוכל  ואני  הרשאה  תגיע 

 התב"ר, ולהציג לכם זה התב"ר, זה העלות, ומה אני מבקש להקטין כנגד.  

 

  -בסדר, זה בדיוק העניין. אני לא רוצה שתבקש להקטין  מר ארז ברט: 
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 לא, להקטין בתב"ר הזה, לא להקטין במקום אחר.   מר יוסי מזרחי: 

 

לא רוצה שתבקש, אני רוצה שכבר עכשיו נאשר לך ונחייב אותך להגדיל.    אני  מר ארז ברט: 

  -ברגע שמגיע

 

 להגדיל?  מר יוסי מזרחי: 

 

 להקטין.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -ברגע שמגיע כסף  מר ארז ברט: 

 

 אנחנו יכולים, אבל בכל מקרה אני אביא את זה לאישור.  מר יוסי מזרחי: 

 

 שתבקש אישור, אני רוצה לחייב אותך...  אני לא רוצה  מר ארז ברט: 

 

בעד מר חיים ברוידא:  מי  עלינו.  מקובל  עלינו,  מקובל  גמור,  בסדר  ילדים  אוקיי  גן  בעד  מי   ,

 + קומת מעטפת? מי בעד.   4ברחוב המחתרות 

 

 בכפוף להערה שאמרתי...    מר ארז ברט: 

 

 שעה טובה. . אוקיי שיהיה ב1מי בעד? מי נגד? מי נמנע?   מר חיים ברוידא: 

 

 :הצבעה
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 16 –בעד 

 1 -נגד 

  1 –נמנע 

 החלטה: 

  + קומת מעטפת(.     4תב"ר גני ילדים ברחוב המחתרות ) מועצת העיר החליטה ברוב קולות לאשר

 

העירייה  מר חיים ברוידא:  מגזבר  הזה  במקרה  גם  אבקש  הציבורי.  המרחב  הנגשת  אוקיי, 

 בורי עבור נכים.  להתייחס. אנחנו מדברים על הנגשת המרחב הצי

 

את  גב' מירב מאיר:  העלה  ארז  העדיפויות,  סדר  את  להביא  הקודמת  בישיבה  ביקשנו  אנחנו 

 זה. 

 

 נשלח אליכם בצורה ברורה ומסודרת חבר'ה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד(  

 

   -אתם לא פותחים כנראה את המיילים, אי אפשר להגיד שלא ראיתם מר חיים ברוידא: 

 

   -יש איזה אזור מסוים שמיילים לא מגיעים גי בורשטיין: מר ח

 

זה היה גם בפעם קודמת, זה היה בפעם קודמת. עשינו פה דיון בפעם קודמת,    מר ארז ברט: 

   -אמרתם שתביאו

 

 תסתכלי בצד שמאל בהערות.  גב' ענבר הוכברג: 
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 חבר'ה לא שומעים, לא שומעים.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 מדובר באותה טבלה כמו פעם קודמת.   מר ארז ברט: 

 

 ארז, אתה ביקשת לקיים דיון. עשינו דיון, הבאנו יועצת נגישות.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 איפה?   מר ארז ברט: 

 

  -לוועדת כספים, אתה היחיד שלא הגעת לוועדה. עשינו שם מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא ראיתי פרוטוקול.    מר ארז ברט: 

 

למי  לדסהיימר:מר אריאל הי רק  פרוטוקול  שלחו  אולי  הזה,  בדבר  חושב  אני  וחצי  שעה  של  דיון 

שם   היו  הגעת,  לא  לצערי  הזה.  בסיפור  וחצי  שעה  של  דיון  היה  אבל  אומר.  סתם  אני  שהשתתף. 

הסברים, היו שם ניתוחים, היו שם סדרי עדיפויות. מהנדס העיר סקר גם את החוק, גם את תקנות 

  -המדינה

 

 אני ביקשתי לראות... ביקשתי לראות את זה, זה הכול.   רט: מר ארז ב

 

 בסדר, חבל. מבקשים ולא באים.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אוקיי, מי בעד עדכון תב"ר הנגשת המרחב הציבורי?   מר חיים ברוידא: 

 

 אני נמנע. אני לא בעד.    מר ארז ברט: 
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 אני גם נמנעת.   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 . 15 היימר:מר אריאל הילדס 

 

 נגד. עבר.  1נמנעים,  3אוקיי, מי נגד? מי נמנע? אוקיי,  מר חיים ברוידא: 

 

 :הצבעה

  14 –בעד 

 1 -נגד 

  3 –נמנע 

 החלטה: 

  עדכון תב"ר הנגשת המרחב הציבורי.   אשרלמועצת העיר החליטה ברוב קולות 

 

געוברים  אנחנו   מר חיים ברוידא:  עמיחי,  ספר  בית  וביצוע  מגזבר לתכנון  אבקש  אני  זה  את  ם 

 העירייה להתייחס, אוקיי יוסי דבר. 

 

אנחנו פה לאור מצוקת הכיתות שצפויה להיות בשנת הלימודים    טוב, למעשה מר יוסי מזרחי: 

כיתות. ומזה צריך להשליך למעלה לגבי...   5כיתות א' בשכבה, בשכבת א'    5-הבאה. אנחנו נזדקק ל

זמר בנווה  כרגע  לנו  שיש  מה  בן  במקום  שהוא  זמר  נווה  ספר  בית  רק  זה  מספיק   18,  שלא  כיתות, 

  24לאכלס את כל הכיתות. במקביל כבר יש הכרה בצורך לבית ספר עמיחי, בית ספר יסודי נוסף בן  

יהיה   ראשון  שלב  אנחנו   12כיתות.  למעשה  הבינוי,  שיתחיל  ועד  ההרשאות  קבלת  עד  אבל  כיתות. 

 עטפת בבית ספר המחוננים.  מבקשים לבצע הכשרה זמנית של קומת המ

 



 לוגו חברת התמלולעיריית רעננה                                                                                        
 16.11.2022ישיבת מועצה שלא מן המניין 

 
 

 71 
 

 קומה שלישית.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

ב', וכאשר  -כן. שהיא תקלוט את כיתות א' בשנה הבאה. ולאחר מכן כיתות א' מר יוסי מזרחי: 

   -בית הספר עמיחי, יעברו לבית ספר עמיחי

 

 ואז מה תעשו עם המעטפת הזאת.  : אנה פוזמנטירגב' 

 

זה בהמשך כשטח  ואז המעטפ מר יוסי מזרחי:  לנו אחרי  כל החלוקה שם תשתמש  ת למעשה 

 ציבורי לפעילות שנבחר בה. 

 

 מה התפוסה בכיתות? כמה תלמידים בכל כיתה.   גב' מירב מאיר: 

 

 כן, מה התפוסה? רויטל אפשר לדעת מה התפוסה?   מר חגי בורשטיין: 

 

  -ילדים 155 מר אריאל הילדסהיימר:

 

 , בכיתה, בנווה זמר. לא, לא, לא מר חגי בורשטיין: 

 

 היום עכשיו?  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 כן.  מר חגי בורשטיין: 

 

 ילדים.  136כיתות  4עכשיו אנחנו שמה  בכיתות א' עם  מר אריאל הילדסהיימר:
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 לא, לא, פר כיתה, פר כיתה.  מר חגי בורשטיין: 

 

 . 33, 33, 34, 34 מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד(  

 

 לא, לא מדבר על כיתה א', על הלאה.  בורשטיין:  מר חגי

 

 . 29 מר חיים ברוידא: 

 

 כיתות גבוהות יותר.   מר חגי בורשטיין: 

 

 כיתות.   3איזו כיתה אתה רוצה ד'? ד' יש  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 כיתות ו'.  מר חגי בורשטיין: 

 

 .  22, 24, 24כיתות,  3ו'  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 יפה.  24 ין: מר חגי בורשטי

 

 בית ספר צומח.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני מכיר.  מר חגי בורשטיין: 

 

 ... לימדת שם.  מר אריאל הילדסהיימר:
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 מכיר, לא לימדתי.   מר חגי בורשטיין: 

 

 לימדת שם אמרו לי.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא, לא, לא לימדתי.   מר חגי בורשטיין: 

 

 מדת שמה? אמרו לנו שלימדת שמה.  מה לא לי מר חיים ברוידא: 

 

 בואו, בואו, יש עוד כמה דברים מתחת לחגורה שאתה רוצה להכניס לי?   מר חגי בורשטיין: 

 

  -למה אתה מתבייש להגיד מר חיים ברוידא: 

 

 זה ניגוד עניינים, אתה לא יכול להצביע.  מר חיים גולדמן: 

 

 בות גיל, כמה יש בכיתה? שנייה, בבתי ספר אחרים באותם שכ מר חגי בורשטיין: 

 

 באיזה בית ספר?   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 בוא ניקח את בית ספר שקד.  מר חגי בורשטיין: 

 

מה   מר חיים ברוידא:  בשבילנו?  משהו  פה  לעשות   הולכים  אנחנו  שאלה,  אתכם  שואל  אני 

 הבעיה? אנחנו רוצים להביא בשביל הילדים שלנו.  
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 צה לשאול שאלה.  הוא רו גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אני רוצה לשאול שאלה.   מר חגי בורשטיין: 

 

 מי אתה שתגיד לו, באיזו זכות? זה כסף שלך?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 כן, זה כנראה כסף שלו.   מר חגי בורשטיין: 

 

 זה כסף שלך? זה רכוש שלך? זה רכוש של הציבור.   גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

 רוצים לוודא שזה הכי טוב.  נטראוב: גב' רונית ויי

 

 והילדים לא ילדי ציבור, הילדים זה לא קשור לרעננה?   : גב' דרורה כהן

 

 מישהו אמר שלא רוצים לדאוג לילדים? תפסיקו כבר עם השטויות שלכם.   מר חגי בורשטיין: 

 

ע גב' רונית ויינטראוב:  לדבר  רוצה  הזאת?  השאלה  את  לשאול  ראויה  את  כמה  עד  פרויקט  ...  ל 

 שלם? 

 

 כן, כן.  מר חיים גולדמן: 

 

 רוצה לדבר איתי על עוד כמה דברים?  גב' רונית ויינטראוב: 
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 כן.  מר חיים גולדמן: 

 

   -מותר לך הכול  : גב' דרורה כהן

 

 אין בעיה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אם יש לך מה להגיד, תגידי לה את זה עכשיו.   מר חיים גולדמן: 

 )מדברים יחד(  

 

 רוצים לדעת.  מר לורן משה עייאש: 

 

 אנחנו רוצים לשמוע, אנחנו רוצים לדעת. אנחנו רוצים לדעת.  מר חיים גולדמן: 

 

 מה זה, מה יש לה סיפור שאנחנו לא יודעים?   מר לורן משה עייאש: 

 

 יש משהו שאנחנו לא יודעים?  מר חיים גולדמן: 

 

 גם אני לא יודעת.    : גב' דרורה כהן

 

   -אוקיי אנחנו ברוידא: מר חיים 

 

 סליחה, אם אתה אומר שאני כל כך הרבה יודע על בית הספר, אז אני שואל.   מר חגי בורשטיין: 

 

 בסדר.  מר חיים ברוידא: 
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יש   מר חגי בורשטיין:  הגבוהות  שבשכבות  הספר   24זה  בבתי  שיש  למה  חופף  זה  תלמידים, 

 האחרים ברעננה?  

 

 ילדים.   34ירים לך שבכיתות א' יש שם אנחנו מסב מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני יודע על מה אתה נדבק, על כיתות א', אני מסביר...  מר חגי בורשטיין: 

 

 אנחנו הולכים לדבר על כיתות לילדים שלנו, מה אתם מדברים.  מר חיים ברוידא: 

 

 אני נדבק לעובדות, נדבק למציאות.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -ה, אני יודע בדיוק מה הקריטריונים במשרד החינוךהשאל מר חגי בורשטיין: 

 

ל  גב' מיכל ברם: ויפצלו את זה  ואז יהיה    2-אז מה אתה רוצה שיאחדו את שלושת הכיתות 

 ? לאן אתה מוביל?  36

 

 . אני יודע לאן אני מוביל מר חגי בורשטיין: 

 

ינים? אני לא מבין את  לדחוס אותם סרדינים? שנדחוס את הילדים כמו סרד מר אריאל הילדסהיימר:

 השאלה. 

 

לנו אפשרות להטיב עם  מר חיים ברוידא:  יש  יודע, מה אתם רוצים? אני לא מבין. אם  אני לא 

 הילדים שיהיו פחות בכיתה, אז על מה אתם מתווכחים? על מה אתם מתעקשים? אני לא מבין.  
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 אבל אני אסביר לך מה הנקודה.  מר חגי בורשטיין: 

 

 מטרה קדושה לדעתי, מטרה קדושה.  יימר:מר אריאל הילדסה

 

עושים   מר חגי בורשטיין:  אתם  שלי.  הדברים  את  להגיד  לי  תן  ציבור,  עובד  סליחה  רק  אתה 

 משהו עכשיו פרטצ'י שהוא זמני, וכמו שגם יוסי אמר, הרי אחר כך זה ישמש למשהו אחר. 

 

 נו, מה לא בסדר?   מר חיים ברוידא: 

 

 י אתם יודעים טוב מאוד מה הצפי של האכלוס של השכונה.  שאלה, הר מר חגי בורשטיין: 

 

 איך יודעים?  מר חיים גולדמן: 

 

לך   מר אריאל הילדסהיימר: אתה    155אומרים  מה  ברור  לא  חגי  בצורך.  בהכרה  הבאה  בשנה  ילדים 

 שואל. 

 

   -תראה, אני אין לי בעיה מר חגי בורשטיין: 

 

 .. ... את זה יותר זריז. חגי.  גב' מיכל ברם:

 

 רוצים לדאוג לרווחת הילדים, זה פרטאץ'?   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 תגיד לי רגע שנייה, אתה יכול לדעת איזה משפחות יבואו לגור שם?   מר חיים גולדמן: 
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 בטח שיודעים.   מר חגי בורשטיין: 

 

   -אתה יכול לדעת מר חיים גולדמן: 

 

 הם יודעים.  מר חגי בורשטיין: 

 

 ילדים נרשמים.  155אתם יודעים  מר:מר אריאל הילדסהיי

 

בכל   מר חיים גולדמן:  ילדים  כמה  יודעים  לא  אב,  בתי  של  כמות  על  יודעים  כמות,  על  יודעים 

  -משפחה

 

   -תאמין לי מחלקת החינוך בעיריית רעננה היא מצוינת בנושא הזה מר חגי בורשטיין: 

 

 דתי או ממלכתי.  לא יודעים אם החינוך צריך להיות ממלכתי מר חיים גולדמן: 

 

   -והיא יודעת טוב מאוד מר חגי בורשטיין: 

 

אז תסמוך עליה, אז תסמוך על אגף החינוך שבא וממליץ חד משמעית שצריך   מר אריאל הילדסהיימר:

  -לרווח

 

 זכו בפרס.   מר אילן כהן:

 

 את כמות הילדים בכיתות, באמת.  מר אריאל הילדסהיימר:
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 מה ערים שפה מסביב זכו בפרס.  יש עוד כ מר חגי בורשטיין: 

 

 ויש עוד הרבה ערים שלא זכו, מה אפשר לעשות.   מר חיים ברוידא: 

 

  -יש לי שאלה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 חגי, אתה יכול להגיד מה אתה רוצה להגיד? תגיד.    גב' מיכל ברם:

 

   -הרי אני לא נגדאני חושב שזה ברכה לבטלה,  מר חגי בורשטיין: 

 

 לרווח את כמות הילדים בכיתות זה ברכה לבטלה?   הילדסהיימר:מר אריאל 

 

 אולי תפסיק ותיתן לו לדבר? אולי תפסיק?   : אנה פוזמנטירגב' 

 

 תשמע באמת, זה לא התפקיד שלך,  מר חגי בורשטיין: 

 

 אתה שואל, אני עונה לך.   מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד(  

 

 לרווח את כמות הילדים בכיתות? אני לא מבין, אני לא מבין.  אתה לא רוצה  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 תשתוק.  : אנה פוזמנטירגב' 
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 מטרה מבורכת.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 חברים תשתחררו קצת מהדבר הזה, תשתחררו אנחנו מדברים על ילדים.   מר חיים ברוידא: 

 

 ים.  הוא שואל אותך דברים לגיטימיים וענייני גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אנחנו עונים... לגיטימיות גם כן.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 בכלל אל תגיב בכלל.   מר חגי בורשטיין: 

 

   -לא, אתה לא יכול להתפרץ לדיון של נבחרי ציבור, אלא כשמורים לך גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אבל את לא יכולה להגיד שזה לא לעניין.   מר לורן משה עייאש: 

 

   -אני רוצה לעדכן אותך, מכיוון שהייתי חבר מועצה מר חיים ברוידא: 

 

 חזרנו לעבר?  גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -חזרנו לעבר. אני משתמש מר חיים ברוידא: 

 

 ... אנחנו בערב מספרי סיפורים... לעבר.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -מנכ"ל העירייה מר חיים ברוידא: 
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 פשוט בושה.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מנכ"ל העירייה יכול להמשיך ולדבר ולהגיד את מה שיש לו להגיד.   חיים ברוידא: מר 

 

  -יש לי שאלה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 רויטל רוצה להגיד עוד כמה מילים.  מר חיים ברוידא: 

 

 יש לי שאלה לגבי הנושא של הכיתות.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 תציג רגע. שנייה, שנייה, רויטל  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אתה נותן רשות דיבור?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 חיים נתן לה זכות דיבור, ראש העיר.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 הוא עוזר טבח.   מר חגי בורשטיין: 

 )מדברים יחד(  

 

אני אשמח רגע התייחסות קטנה לגבי בית ספר נווה זמר. אז קודם כל צריך   גב' רויטל שפירא: 

כיתות. בפועל היום את כל החללים של בית ספר   18ר נווה זמר הפרוגרמה שלו היא  לזכור שבית ספ

של   תפוסה  על  עומדים  כבר  אנחנו  להיום  ונכון  לנשימה.  אוויר  שמה  אין  לכיתות,  כיתות    22הפכנו 

 בתוך בית ספר.  
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 . 150%  מר אילן כהן:

 

לעלות   גב' רויטל שפירא:  צפויות  הבאה  ספר  5בשנה  בית  א'.  דרך   כיתות  אני  לקלוט,  יכול  לא 

אגב גם לא יכולה לפתוח שם כיתות חינוך מיוחד, כי פשוט אין מקום בבית ספר. אין לנו מנוס אלא  

ל מעבר  הנוספים  לילדים  מענה    3-מלאפשר  לקבל  ספר,  בית  של  הפרוגרמה  שזאת  פרוגרמה,  כיתות 

החדש עמיחי, אני אצטרך בבית הספר החדש. עכשיו רגע אני רוצה לומר, אם לא ייפתח בית הספר  

מחוץ   סליחה,  זמר,  נווה  של  הילדים  את  להוציא  אצטרך  אני  אבל  אומרת,  שאני  סליחה  להוציא, 

 לשכונה, למקומות יותר מרוחקים, כי לא יהיה לי איפה לשים אותם.  

 

 הבנו.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

   -בנווה זמר אין גב' רויטל שפירא: 

 

 ם את הילדים הדתיים. כמו שמוציאי מר חיים גולדמן: 

 

יותר מקום. אני אצטרך להוציא אותם. אז אני ממש מבקשת, אם לא נקבל  גב' רויטל שפירא: 

נקבל החלטות, אני לא אוכל להיערך בזמן   היום החלטות, סליחה שאני ככה, זה ממש לא, אם לא 

חינוך ברישיונות,  לרישום, לרישיונות, לכל מה שצריך לבית ספר. אנחנו חייבים לעבוד מול משרד ה

 בגיוס מנהל, בגיוס צוותים, זה לא יוכל לקרות אם זה יהיה ברגע האחרון.  

 

  -שאלה מר מיכאל רייזמן: 

 

רגע, רגע, מיכאל אני הייתי לפני. יש לי שאלה, יש לי שאלה אחרת. אין ספק  גב' רונית ויינטראוב: 

מאוכלס תהיה  כשהשכונה  שלישי,  ספר  בית  גם  יצטרכו  זמר  כל  בנווה  של  בפרוגרמה  רשום  וזה  ת 
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האזור, אין בכלל ויכוח על זה. אני לא מתווכחת על העניין הזה. הבעיה שלי היא כזאת, המיקום. איך  

אתם הולכים לשלוח ילדים מכיתה א' לקומה שלישית במעטפת של המבנה של המחוננים, זה נראה  

 הגיוני? 

 

 כן.  מר חיים גולדמן: 

 

 לא מיקום אחר?  למה  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 ... בחלק למטה.    : גב' דרורה כהן

 

 -יש לי שאלה ולמה גב' רונית ויינטראוב: 

 )מדברים יחד(  

 

  -שקט. למה גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מה שקט? את למדת...   מר חיים גולדמן: 

 

ו שנים להיערך לאירוע החשוב הזה? למה אנחנ  4למה ראש העיר לא היה לך   גב' רונית ויינטראוב: 

מגיעים לטלאים ולא תכננת לטווח ארוך. אתה את בית ספר נווה זמר קיבלת להתחלת הדרך, הכול  

 היה... 

 

 על מה את מקשקשת. על מה את מדברת? מה את מקשקשת?  מר חיים ברוידא: 

 

 -אני לא מקשקשת, אני יודעת גב' רונית ויינטראוב: 
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 )מדברים יחד(  

 

בנות באיחור, ומסרת את בית הספר לא גמור, ונאלצנו לפתוח  ... והתחלתם ל מר אריאל הילדסהיימר:

 אותו באיחור.  

 

 בדיוק מאותה סיבה...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 שנים איחור.  5שנים איחור,  5 מר אריאל הילדסהיימר:

 

 יש לי שאלה אליך.   מר חיים ברוידא: 

 

 שנים איחור לבית ספר.   5 מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -יש לי שאלה אליך דא: מר חיים ברוי

 

 מה קרה עם מיתרים?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 שנים איחור.   5 מר אריאל הילדסהיימר:

 

 היה כבר תרומה קודם...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

שנה מרחת אותם, כמו    15שנה מרחתם את מיתרים, את מרחת את מיתרים,   מר אריאל הילדסהיימר:

   -ווה זמרשמרחת את בית הספר היסודי בנ
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 אתה לא היית פה. אתה לא יודע כלום.  מר חגי בורשטיין: 

 

 השכונה אומרת את זה, הציבור אומר את זה. הכול ידוע.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

  -תגיד לי גב' רונית ויינטראוב: 

 

 שנים לפני זה בית הספר שם היה מוכן.  5כפר סבא הירוקה...  מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -יש לי עכשיו שאלה רוידא: מר חיים ב

 

 אנחנו עד היום משלמים על חטאי העבר, בושה וחרפה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -שנים לא הצלחת 4 גב' רונית ויינטראוב: 

 

 שנים בית ספר לא מוכן.   5 מר אריאל הילדסהיימר:

 

 ואתה שולח עכשיו...   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 שנים איחרת...   5שנים איחור.  5שנים,  5ת ספר באיחור קיבלנו בי מר אריאל הילדסהיימר:

 )מדברים יחד(  

 

 שנים איחרת רונית.   5 מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אתה... אתה בכלל לא יודע. אתה לא יודע.   מר חגי בורשטיין: 
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 שנים איחרת... בית ספר, בושה וחרפה.   5שנים,  5 מר אריאל הילדסהיימר:

 

 פשוט... את העובדות. אתה  מר חגי בורשטיין: 

 )מדברים יחד(  

 

מוכן,   מר חיים ברוידא:  היה  בית הספר  כזה. אם  דבר  לכם  להגיד  רק  לך,  להגיד  רק  רוצה  אני 

 חודשים בבית ספר יחדיו.  8למה ילדי נווה זמר למדו 

 

 בושה וחרפה. באנו לשנות, באנו לשנות, באנו לשנות.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

המנכ"ל של העירייה עושה תעמולת בחירות באמצע ישיבת מועצה, ואף אחד  : אנה פוזמנטירגב' 

 לא... 

 

 אוקיי חבר'ה, אנחנו עוברים להצבעה.  מר חיים ברוידא: 

 

 דרג מקצועי, באנו לשנות את מה שהיה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

   -חבר'ה אני אומר מר חיים ברוידא: 

 

ת, עוד מעט הוא שם שלט פה לבחירות. אני רץ גם  הוא עושה תעמולת בחירו  : אנה פוזמנטירגב' 

 כן לבחירות. אתה רוצה שלט? 

 

 מנהלת האגף זה בחירות? מנהלת האגף זה בחירות?    : גב' דרורה כהן
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 רויטל יש לי שאלה בבקשה.  מר מיכאל רייזמן: 

 

   -אנחנו עולים, עולים, יש לנו אחר כך בסעיף הבא, אנחנו כבר עוברים ל מר חיים ברוידא: 

 

 יש לי שאלה בבקשה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 כן.  מר חיים ברוידא: 

 

 צפי לאכלוס לשנת הלימודים הקרובה, ממתי ידוע הצורך הזה?  מר מיכאל רייזמן: 

 

 הצורך הזה היה ידוע גם בשנה שעברה.  גב' רויטל שפירא: 

 

 תודה.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 ילדים.   155ידענו על  גב' רויטל שפירא: 

 

 מצוין.  מיכאל רייזמן: מר 

 

 רק להעיר הערה אחת קטנה.  אני רגע רוצה  גב' רויטל שפירא: 

 

 רגע תן לה לדבר. תן לה לדבר.  מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  
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 אני נותן לה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 תתייחס בכבוד.   מר חיים גולדמן: 

 

קי מר מיכאל רייזמן:  ואני  שאלתי  אני  לדבר.  לה  נותנים  הצפי כן  אותך,  שאלתי  תשובה.  בלתי 

 לאכלוס ממתי הוא ידוע. אמרתי לי כבר שלפני הרבה מאוד זמן. 

 

 היא רוצה להוסיף.   מר חיים ברוידא: 

 

עכשיו אני מבין את זה, ואני עכשיו פונה את הנהלת העיר. אם הצפי הזה היה   מר מיכאל רייזמן: 

 -תב"ר. למה הדבר הזהידוע מכל כך הרבה זמן, למה אנחנו מתעוררים עכשיו ב

 )מדברים יחד(  

 

 תן לה לענות.   : גב' דרורה כהן

 

   -למה הדבר הזה מר מיכאל רייזמן: 

 

 רגע, אבל בוא צריך לענות נכון.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 לא מתוכנן בהצעת תקציב בתחילתה של השנה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 תקשיב אבל, תקשיב רגע, תקשיב.  מר חיים ברוידא: 

 

   -למה זה נולד היום מר מיכאל רייזמן: 
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 תן לענות.   : גב' דרורה כהן

 

 לא סיימתי אבל. אבל לא סיימת.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 חודשים.  10אתה מסיים עוד  מר חיים ברוידא: 

 )מדברים יחד(  

 

  -דבר שאני מנסה להגיד, לאורך כל הזמן בנושא תב"רים מר מיכאל רייזמן: 

 

  -יכאלמ מר חיים גולדמן: 

 

חיים, תן לי לסיים את המשפט. אני אומר שזה דבר, אין לי ספק שיש צורך.   מר מיכאל רייזמן: 

הבעיה היחידה היא ברמת ניהול. הדבר הזה, תן לי רגע עד הסוף. מכיוון שזה היה ידוע ולפני כל כך  

   -הרבה זמן, למה עכשיו מתעוררים ולא עשו את זה

 

 ר לך. אתה יודע למה. בוא אני אסבי מר חיים גולדמן: 

 

 אני לא יודע למה.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 מיכאל אני אענה לך.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אני לא יודע למה.   מר מיכאל רייזמן: 
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  -חיים תן לי מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אתה יודע. ואתה יודע שזה ההליך, אתה יודע שזה ההליך.  מר חיים גולדמן: 

 

 לא, זה לא התהליך, זה לא התהליך.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 שנים.   3... זה היה לפני  מר חיים גולדמן: 

 

  -חיים יש הסבר, אנחנו ביקשנו מר חיים ברוידא: 

 

החינוך.   מר חיים גולדמן:  במשרד  שלבים  וזה  בצורך.  הכרה  שנקרא  מה  יש  בצורך,  הכרה  יש 

 לפני שלא מקבלים הכרה בצורך, לא עושים.  

 

 אם תצעק זה לא...   ן: מר מיכאל רייזמ

 

 לא קשור.  מר חיים גולדמן: 

 

   -תקשיב רגע עד הסוף מר מיכאל רייזמן: 

 

 אחרי זה אתה תבוא ותגיד...  מר חיים גולדמן: 

 )מדברים יחד(  

 

 אתה מוכן להקשיב?   מר מיכאל רייזמן: 
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 לא, תיתן לו לענות, תיתן לו לענות...   : גב' דרורה כהן

 

 תם מעכבת אותנו.  את ס מר חגי בורשטיין: 

 

צריך    גב' מיכל ברם: לא  תשובה.  לך  ויענו  שאלה  לשאול  צריך  אתה  לדבר,  צריך  לא  אתה 

  -שאלה

 

 לא נתנו לי לדבר.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 ... ואז הם אומרים משהו אחר, לא. ... תשובה, שאלה תשובה.   גב' מיכל ברם:

 

לכל תושבי   מר מיכאל רייזמן:  להגיד  רוצה  אני  כזאתי אז  בצורה  מנוהלת  הזאתי  שהעיר  העיר, 

 בשיטת הסלמי. אני צריך עכשיו משהו, אני עושה.  

 

 אבל זה לא יעבוד.   מר חיים גולדמן: 

 

 אין שום תכנון, אין ראייה לטווח ארוך, אין כלום, נאדה.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 אתה.  מיכאל זה לא נכון. אבל מיכאל תגיד לי, מיכאל תגיד לי מר חיים גולדמן: 

 

רגע שנייה, בוא אני אענה לך בצורה ברורה. מיכאל ההכרה בצורך הוגשה לפני  מר אריאל הילדסהיימר:

שנים. היא גם אושרה. בשלב השני שמדבר על אישור התקצוב, לצערנו מתעכב מסיבה אחת, שבית   3

רנו באיחור  הספר היסודי הראשון נמסר באיחור. משרד החינוך מסתכל על אותה שכונה, ואומר איש

  -רק לפני כמה שנים בית ספר יסודי אחד, ולכן ייקח זמן עד שנאשר את בית הספר
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  -אבל אם מר מיכאל רייזמן: 

 

החינוך  מר אריאל הילדסהיימר: משרד  ולחכות.  לשבת  אפשר  שני.  ספר  בית  לסיים.  לי  תן  שנייה, 

ב רק  לפתוח  בחוק  זכאים  יכולים,  אתם  או2025-אומר:  העיר  ראש  בא  עם  .  להטיב  רוצה  אני  מר, 

 התלמידים לרווח את הכיתות. 

 

 אז אני אענה לך.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 תן לו לענות.   : גב' דרורה כהן

 

החינוך.   מר אריאל הילדסהיימר: משרד  של  בצורך  הכרה  על  מתבסס  לרווח.  רוצה  אני  לסיים.  לי  תן 

כ זה  את  לסדר  הכיתות,  את  לרווח  יאושר,  שזה  מעריכים  כמו אנחנו  לשבת  יוכלו  שהתלמידים  ך 

 שצריך ולא כמו סרדינים. איך אפשר להתנגד לזה? איך? זה לא ייאמן.  

 

 אז אני אענה לך.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 הדיון הזה מגוחך, מגוחך, סליחה.  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 תן לי בבקשה לענות.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 על זה. כל אחד צריך לברך  מר אריאל הילדסהיימר:

 

 תן לי לענות לך אריאל. אין לי ויכוח איתך לגבי הצורך.  מר מיכאל רייזמן: 
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 תקשיבו הוא נהיה אלים.   גב' רונית ויינטראוב: 

 

 שמעת? אני מדבר על...  מר מיכאל רייזמן: 

 )מדברים יחד(  

 

 אריאל אתה לא נותן לי לדבר, אתה דיברת.   מר מיכאל רייזמן: 

 

 ה היה הנוהל.  ... מ מר חיים גולדמן: 

 

לפני   מר מיכאל רייזמן:  קרו  כבר  היו,  כבר  האלה  שהצרכים  אמרת  אתה  בבקשה.  לי   3תקשיב 

   -שנים 3שנים. הצרכים האלה ידעו אותם. אני אומר מקום שמנוהל בצורה מסודרת פותח תב"ר לפני 

 

 אז אתה אומר שזה לא חוקי.  מר חיים גולדמן: 

 )מדברים יחד(  

 

   -ל אז היית אומראב  גב' מיכל ברם:

 

 שזה לא חוקי.  מר חיים גולדמן: 

 

 אתה הצבעת בעדו...   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אתה אמרת דבר והיפוכו, לא נפתח תב"ר.   מר חיים גולדמן: 
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מיליון ₪, הוא היה סגן ואישר את התב"ר. תסתכל על העובדות,   4היה תב"ר   מר אריאל הילדסהיימר:

 . אתה הצבעת בעד תב"ר עמיחי. אתה הצבעת בעד תב"ר עמיחי

 

  -אני רוצה להגיד לך משהו מר מיכאל רייזמן: 

 

על  2019-ב מר אריאל הילדסהיימר: בעד  הצבעת  את    4,  להקדים  רוצים  אנחנו  ועכשיו   .₪ מיליון 

 הביצוע. במקום לבוא לברך, לרווח את כמות הכיתות. 

 

 אתה סוטה ממה שאני אומר.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 אמרת לא אושר תב"ר, אושר תב"ר.  הילדסהיימר: מר אריאל 

 )מדברים יחד( 

 

 מיכל רוצה שנייה רגע.   מר חיים ברוידא: 

 

   -אני רוצה שנייה  גב' מיכל ברם:

 

הפיתוח...   מר יוסי מזרחי:  פה.    4תכנית  זה  את  ורואים   ₪ אושרו   4מיליון  כבר   ₪ מיליון 

 ן של בית ספר עמיחי.  בתוכנית הפיתוח, ואנחנו מלפני שנה מתקדמים בתכנו

 

 ומה אני הצבעתי על תכנית הפיתוח.  מר מיכאל רייזמן: 

 

   -מה שקורה כרגע מר יוסי מזרחי: 
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 מה אמרתי אז?   מר מיכאל רייזמן: 

 

  -רגע, רגע מר יוסי מזרחי: 

 

 שתתכננו, תשימו עדיפויות.  מר מיכאל רייזמן: 

 

חוזר  מר יוסי מזרחי:  זה  אפשר,  אי  מיכאל  רגע,  בצורך    מיכאל  הכרה  של  לסיפור  פעם  שוב 

 ותקצוב. 

 

 בדיוק.   גב' מיכל ברם:

 

כל עוד אין הכרה בצורך, אי אפשר להקים בית ספר. זה לא כל רשות תקים   מר יוסי מזרחי: 

  -בניין

 

 אבל הכרה בצורך כבר יש שנים.  מר מיכאל רייזמן: 

 

 לא, לא.  מר יוסי מזרחי: 

 

 נוך.  לא, לא במשרד החי  גב' מיכל ברם:

 )מדברים יחד(  

 

 לא מה היא אומרת, לא מה היא אומרת. מה משרד החינוך אומר.   מר יוסי מזרחי: 

 

  -לא, זה משרד החינוך מה שהוא מאשר את הצורך אני בתור מר מיכאל רייזמן: 
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   -לא, לא, לא. תן לי להסביר לך. לא כל רשות מר יוסי מזרחי: 

 

 אתה מתווכח סתם.    גב' מיכל ברם:

 

   -אחרי זה כל רשות תבוא יוסי מזרחי:  מר

 

  -לשיטתך  גב' מיכל ברם:

 

בניין מר יוסי מזרחי:  להביא    תקים  אותו,  לאכלס  צריך  החינוך  משרד  ספר,  בית  זה  תגיד 

מורים, לתת סמל מוסד, זה לא עובד ככה. רק אחרי שיש הכרה בצורך, ויש סמל מוסד אפשר לקבל  

  -יבלנו, מקבלים רק כעת ולכן אנחנו עכשיואת כל הדברים הללו. את הדבר הזה ק

 

 לשיטתך היה צריך להביא לכאן תב"ר בלי מקורות מימון, בלי הכרה בצורך...    גב' מיכל ברם:

 

   -יש פתרון... לא בקומה שלישית אלא במקום יותר גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אותם. אנחנו נחפור מרתף אולי פה מתחת ליד לבנים ונכניס  מר חיים ברוידא: 

 

 זה התשובות שלך?   גב' רונית ויינטראוב: 

 

עדכון  מר חיים ברוידא:  בעד  מי  מבקשים,  אנחנו  חברים  להיות.  יכול  הגשר  של  במנהרה  אולי 

 -תב"ר תכנון
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 כל שביל... מוותרים על שטחים חומים ככה.    מר ארז ברט: 

 

עמיחי? מר חיים ברוידא:  ספר  בית  וביצוע  תכנון  תב"ר  עדכון  בעד  ראשון    מי  דבר  רוצה  אני 

להגיד תודה, יושבים פה נציגים, אנחנו עושים את כל הפעולות האלה עם הנציגים של ועד נווה זמר,  

 נציגים.   2נמצאים פה 

 

 שיסבירו למה אתה שולח ילדים בכיתה א' לקומה שלישית.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 מי אמר? אפשר להחליף.    : גב' דרורה כהן

 

 יש מעלית.   מר אילן כהן:

 

 אה במעלית.  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 אפשר להחליף כיתות...   : גב' דרורה כהן

 )מדברים יחד( 

 

עמיחי?   מר חיים ברוידא:  ספר  בית  וביצוע  תכנון  תב"ר  עדכון  בעד  מי  בעד?  מי  מי  12אוקיי,   .

 נגד? מי נמנע? עבר בשעה טובה. 

 

 ברוך השם עבר.    : גב' דרורה כהן

 

  -גם הילדים שלנו זה בשבילם ידא: מר חיים ברו
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 והימנעות רק בגלל הפרטאץ', רק בגלל שאתם עושים...  גב' רונית ויינטראוב: 

 

 בשעה טובה. רויטל בשעה טובה, תודה.   מר אריאל הילדסהיימר:

 

 אם חסר כיתות אפשר לתכנן בבורלא.    מר ארז ברט: 

 

 המניין.   אוקיי, אני נועל את הישיבה שלא מן מר חיים ברוידא: 

 

 :הצבעה

  12 –בעד 

 1 -נגד 

  5 –נמנע 

 החלטה: 

 עדכון תב"ר תכנון וביצוע בי"ס עמיחי. אשר למועצת העיר החליטה ברוב קולות 

 

 

         

  ______________________           ______________________ 

 ילדסהיימרהמר אריאל                 מר חיים ברוידא                       

 מנכ"ל העירייה                      ראש העיר                


